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\% what was said between them. I have seen them talking together &
good many timem. Dr. Wrenn roomed in the hoepitel where Annie Maud
_Carter oleansd up, and the medicine yoom was sleo on the fifth
floor, and it was in this medicine room vhere Annie Maud Carter
‘did i:or ironing. She aia the washing for Dr. Wrenn.
"I gaw Annie Maud Carter start into Conley'e cell wing ome day
and we called to her and told her she would be locked up if she went
- in there and she stopped at the door and talked to hime I never
_saw Annie Maud Carter éo into the oell wing of Gonléy. =

Mrs. Geoxrge W, Jefferson testifies by affidavit in substence
as follows:

"I am working for the MoClelland Bakery company on Hunter Street.
I wes in attandance &s a witness on the trial of the State vs Frank
for 2 weeks and went on the stand on Thursdey.

"On Monday efter the trial I went back to the Pencil Factory
end went up to see my forelady and she told me they had given my
machine away. And I went to see Mr. Darley, and Mr. Darley said

" that he d1d not understand that the firm intended to lay me off
but that he thowght I misconstrued the thing and didn't tell the
truth end would rather I would go beok to Mr. Dorsey end say that
I swore an untruth sbout the strings at the factory and about the
blood spots on” the Floor. I told him I could not do that - that I
had sworn the truth and nothing but the txruth. He- gave me back my .
Jtlfb on Tuesday and I went back to work, .

"As I swore on th& gtand, the strings with whioh pencils were
tied were always kept in the polish room, but the mom‘ing I went back
%o work after the trisl, Mr. Derley oalled my attention to strings
hanging around 111 the metal—room and all around in the building and
I s2l1d I never had seen any stri:a.gl in there borore and Mr, -Ds.rley-

i eald 'we:ll, they had 'boon there and I probabiy never notioed. them.

' But I never had meen any atr:lnsa before except in the polish roon, .

uhero a few were kopt.
"{y foreledy Mary Fuk elso ‘insisted that I had not told the
tmth on the lﬁqnl._md_ tr;ea to get me to_ state that ‘the ntainn ¢

'might. bave been paint spilled thexe by gsome o the girla, - but I

W) stated to her, as® I swore on the sténd, that mint had never been. :

2 12 oarried into the metal xoom that Iovor ~saw and Ihad been. th.orr oue B
nnr " : ' S
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"When I went to My. Dormsey's office to have my subpoena signe
ed so that I could get my money ~ this being on Saturdey efter the

trial = Mr. pqrny stated to me that people all over the state had
heen aénding him produce of different kinds, - tomatoes, melons,
:'sorn_ e;to.; he had & oake there that someone had sent him and asgk-
ed me if I would like to have some, and gave me the oake which I
ate and found to be very nice indeed, gn_i enjoyed.

"After I went baock to work, the Pencil Factoxry people let me
alone for three or four weeks, after I had refused to change my
testimony, until -just after Christmas Mr. Burke came to me and
wanted me to sign an affidavit. I told him that what I ewore on
the stand was the truth and I would stick to 1t. He seid 'Mrg.
"Jefferson, would you answer that that blood could have been on the
floor on Friday before Mary was killed?' And I seys: 'No, I couldn't
.swear tha$§ I ocouldn't swear anything about it because I never had
geen it there before; but I ocould swear I saw 1t there on Monday
moming after she was killed.' He says: 'The alleged blood spots
could have beenthere on Friday?' And I saild:'If they were there I
didn't pee them, but I couldn't swear that they were there or were
not there; but I did aae them Monday.' He said that that paper
;was only a statement for the office of Rosser and Arnold but wasn't
an aifidavit, and I signed it. I said that I didn't want to sign
it 1f 1t would get me in any trouble, and Burke said:'Vhy, you
wouldn't mind signing 1% 1f it would help Mr. Frank and help you
keep your joh, would you?' I understood that the paper had in it

] just what is related above. ‘

' "When Mr. Burke was talking to me he laid a grest deal of em~
phagis on the cake Mr. Dorsey had given me, &nd asked me if I knew
Mr. Doreey intimately;: waes I ury intimate with him, and -Itold him

——— ——no indeed, that I had never-seen him before the trial but once and -
‘that I only knew him :ln connection with the trial,
T did not swear to this paper which I signed but merely
———-—aignea 11: thinking it was only a statement.
"on the 19th of ]'ebmry, after Mr. Frank didn't get a new
T . trisl, - I was laid off, Mell Stanford, who ° teatified for the
state, wes also laid off some 1ittle time before I was.
Wnday a:ftomoon !{r- I}an Lehon also oame to see me,

F]
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and told me he hrd an affidavit he wanted to get me to sign for

. anextraordimaTy motion for mew trisl. I eaidr'Wait a minute; I

don't sign anything unless 1 “read it.' It didn't read 1like I saild
it end I wouldn't Bign 1t. I told him I didn't sign enything I did
n't know what I iaa signing. He aakeﬁ me if I wanted to see Mr.
Frank hang. I told him if he wes innocent I didn't, but if he was
guilty, I dide I was so mad I wouldn't talk to him any more, "
~  Mrs., H.W. Edmondson testifies by affidavit in substance as
follows:

"In reference to the evidence of Mr. W.J.Burns before the
court én Saturday, May 2nd, 1914 in which he oclaimed emongst other
things, that my dsughter Monteen had failed to interview him at any -
time, is untrue. Mrs. Ieo M. Frank came Yo my home in company with
Rabbi Marx, and arrenged an interview between my daughter Monteen and
Mr. W.J.Euma for four o'clook that same efternoon; and at four o'-
clook Mrs. Frank, Rabbi Marx end V.J.Burne came to our homee. Iy
daughter Monteen and myself were present at the-interview. Mr. Burns
apologiaod to Monteen for the treatment she had received at kr, Seme
uel Boorstein's office and said he had nothing whatever to do with
‘it: sald he was called over there after she got there. He told Mon-
teen that he wanted hexr to tell him just how she went to the factory
and baok and she replied that she had already told _113 and if he wanb-
ol to see it, to go to Mr. Dorsey's office and he would show it to
him.This made Mr. Burns very mad beocause Monteen would not go over
the ocourrences for him, and he tdrned and spoke to Mrs. Frank and
said 'You are sn unfortunate woman; you are up against it: you will
have to wear the thesnmsl it might as well be yoﬁ as anybody.'

"When Mrs. Frank wes here in the morning, she told me that
e lot of people cenpured her for not going to see Mr. Frank at firset
but_she said the reason she didn't go was on account of family af=-
falrs. | ‘

- "When Monteen told Mr, Burns he could go to Mr. Dorsey's of=-
fice and see what she sald at the tﬂ.al, Mr. Bums said; 'Are you
sure he will let me read it?' and I said 'No, aii', I am mot sure, but-

~ I suppose he will.," ™ R : A ) =

Mrs. H.W.Edmondson testifies by affidevit in substance t& =

s e dee L

']




!1, i. B'

visit: www.LeoFrank.org

"About three weeks ago on Friday before Mr. Burns went to New

York on his hat- trip, Mr. Samuel Boorstein, a lawyer, sent for my

~ danghter Monteen, to come to his office. He said he just wanted
her to malte  the same statement to him that ;ho_ made on the stand at
~the triel of Leo M.Frank; that he did not hear the evidence then
end had not heard it end he wanted to hear her statement personally -
beoause he felt a great interest in the omse and beosuse he was &
friend of the family, Mr. Edmondeon thought he wae & friend to us
ell. We oonsented just beoause of that friendship and asked Mr.

— —Boorstein if there would be enyone else there, and he gave me his
word of honor that no one would be there exoept us, so I decided to
let her go up thero and I wont with her; and Mr. Edmondson went
with us. It was about 12 o'clock noon when we left home &nd we
went right to his office and there was no one in his office when
we got there - not even Mr. Boorstein himself; but he came in a few
minutes later, and the first question he asked Monteen was 'if she
had ever been to.school eny.' Then he went on and asked her & thou
sand questions, some of them relating to the case and some of them
didn't touch it. He amked all sbout the boarding house I was running
and he asked Monteen 'if she didn't go to the penocil factory that
Saturday for some other purpose than juat to goet her money.' We were
in Mr. Boorstein's private office snd we had been there for a long

~ time, and I told Mr. Boorstein I would have to go home; that it was

time I wae going home, and fhen Mr. Boorstein ssked us not to go
*hen - to wait awhile and to have an ice oream sbda or something; and
-we talked on for a few minutes, and Mr, Edmondson spoke up and said -
I would have to go home and that seemed 'f:o hurry Mr. Boorstein and
he oommenced a.dki;g qu;ationa Just to hold us, and in a minute ox
‘_ao in come Mr. Burns. I knew 4 11: wes Mr, Burns becauao Mre. Boorstein
$81d: 'Why, howdy, Mr. Burns.' And T said: 'kontqen we will not
‘be done this way; if that'mag wanta to talk with you, he will have

to talk with you at home ;' and I !rent out of the private office -
_Anto. thaJntnr office end I loeked back for Monteen, and the lady

atay, and I told her uho didn't have to ahy end I took hold of
tho 1aay stenographer (if lha was & atonosmphe?r‘eﬁd alappea hor
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and told her that Monteen would eome out too; and I opened the doox
and got-lonteen and we eome on out of the office, and Mr. Boorstein
ran out and followed us to the elevator snd insisted on having Mon
teen come back and that girl followed us out there and said 'Come
back; you'doﬁ"b- have to answer any questions if you don't want too!
Axid I caught the elevator snd come on down and in a few minutes Mr.
Edmondson oaught up with us and we went an home. Nobody seild eny-
thing to us outside of the office except Mr. Boorstein and that
lady in the offioce but there were half & dozen or more men out
there, but I d1dn't know them; and there were two men in Mr. Boor-

stein's outer offiee who were newspaper men. There was no one in

the private office except Mr. Boorstein, Mr. Buma, Mr. Herbert
Hea®, Mr. Edmondson, Monteen and myself end Mr. Rauzin."
Monteen Stover by affidavil, testified that the feots stated
b_y Mrss H.W.BEdmondson were true.
Mre. H, W. Edmondson by affidavit, testified to the same facts
8s Mre, H.W.Edmondson, and in addition tha$:after my wife and
daughter left Mr. Boorstein's office, Mr. Boorstein, Mr. Burns, Mr. -
Herbert Haas, Mr. Rauzin and myself were in the office and Mr, Burns
says to me 'Do you believe !!onfeen went to the factory that day?’'
And I said 'Yes, sir; I know she went.' And-Mr., Bums replied:
'She didn't go to the factory and I have evidence to prove that she
didn't.' And I thought and believe yet that he said that to draw
me out to say something against Frank, and I Just ocomposed myself
end let it go at that and went onm out of the office end oavght up
with my wife and daughter and come on home; nd I haven't seen Mr.
Burns since. This happened on the ¥riday betofe Mr. Bums went to
limr York, about 3 weeks ago." ‘ i
C. A Teom testifies by affidevit in substance as follows; '
"Bomgi time ab;ut the latter paﬁ of Maxoh or the first of
April, 1914 I met O.W.Buxke. Burke was at woxk on .the case:of the
State ve Leo M,Frank. Kg_ _aﬁ:-d. me to try to losate a megro by-tfhe .
"~ 'name of Maxk "W:llaon and algo another negro by the name.of '_Niil:lam
———Oslhoun, elgo-& negro-by the neme of Rd Whatleys Burke steted ths
These nwgroes Wilsom and Whatley were working at the time Mary Phagan
216 e killed in & livewy stable mext door to the Natiomal Pencil Coms

lpany's place of business and he wanted to show by thgm that they

T .

_Jh= . _‘I-.
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heard a girl orying in ;he Netional Pencil Company's place of bue —
‘siness about 2:30 o'olook in the afternoon, in the basement. He
seid that they wanted to find William Calhoun to show by him 'bh.af
_the deteotives had him down at the station house to talk with Jim -
Gonley. ‘He said that Conley stated to the deteotives that he could
show by Calhoun that he didn't pull the staple on the basement
door at the bapement of the fastory and that if the deteotives
found Calhoun and had him dewn there and confronted him and Conley,
that calhoun would swear that lu!, Jim Conley, did not pull the sta-
ples The detectives, said Burke, got Calhoun and hed him down,
but Calhoun stated that he did not know Conley. Burke said that
Calhoun might know & whole lot and he wanted to get hold of him,
Burke promised to pay me end did pay me whiletrying to locate —
these negroes - three dollars a day. I found out and reported
that Mark wileon had gone to-\firginia. I found out at the home of
William Calhoun that he was at 4232 Wabash Avenus, Chicago. I found
that Whatley had been in the chaingang. I went to the chaingang
and found that he had Jﬁat sgtt.'on out, whioch I reported to Burke,
and then I discovered that he had been living in Dovers Alley in
Atlenta; and then I dropped thet part of the investigation.
"I am personally acquainted with ome Jfm Wremn. Jim hepg been
working with C.W.Burkke on this Frank case and is at work on it now.
I recelved & note about the first of Apﬁl from Wrenn, telling me to-
Bee Burke. I paw.C.W.Burke and he wanted me to go to Chicago to get
an affidavit from Aaron Allen, a negro that I had known in Atlente.
Burke also stated that he wanted me to talk while in Chicago to
William Calhoun. I was pald three doliara a day and given one hun-
dred dollars ’bd oovar'éxpénaoa on this tripe. Burke sald he wanted
_to-show by Allen-that he had been-iu-the cell-with-Jim-Conley end — —
that Conley had confessed to him that he murdered Mary Phagan.
Burke mald that Hake Jacobs, e Jew living in Atlenta,had been up
in Chlcago trying to get this affidavit. Hp also ptated that Stiles
' Hopkins, an attorney in the office of L.Z.Rosser, one of Frank's at-
torneys, was then in Chicago. Burke seid thet Allen was sore with -
. 217 Burns' men'end didn't know thqaa-noi an_d that 1f 1t tpok any dinnefa,

oigars and setting up, for me to use ilgateverl money wes necessary
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to get Allen in & good humer, Burke sald imell Allen thet the
deteotives and Doysey will all be down and out end we will be up;
go don't be afraid on their account and meke en affidevit.'

"I left Atlants on April #nd, 1914 end arrived at Chicego
on Anril 3d. I went to the office of W.J.Burns' Detective Agency

' in Chicago in ‘the Tranmsportation building. ‘I met there Aaron Allen. |
" Allen told me that Bume' orowd had arrested him in Indianapolis
" and had brought him to Chicego. Allen furthermore stated that he
‘had oconpumption and was nearly dead and had been in a hospital about
six monthe in Indianapolise. Allen ceme into Burne private office
and thero-'i talked to him alene. Allen told me he was not in the
cell with Conley at all and did not know Jim Oonley end never spoke
to Jim Conley in hip 1life. Allen further seid that no detective
had ever spoken to him about Jim Conley until he was approached some
time recently in Indianapolis, Ind. by one of Bums' men.
"I talked with Allen two howrs, and after my talk with Allen
X personally repo:ftod. to ﬁ. J.Burng that ;Lllen gaid he didn't kmow
anything at all about the metters that Burke had instructed me to
ask him about, and that he didn't know Conley end that he had never
talked to any detectives about Conley except at Indianspolis., Burns
throwhng his hends out to oneside, said to me'Well, .why did he leave
Atlanta?' I said to him: 'Allen tells me thet he left Atlanta of
his own free will and accord.' Burne then seld 'Well, where aa he
get hold of three hundred dollara?' I said "Allen tells me that he
- got that money selling whi: skey and running e gembling house.'
Burns ssid'He is a God Damm lie and just loyal to the police and he
is afraid that 1f he goes backthere, they will jump on him.' Then
Burne said'Go on back and talk to him agein; you can meke him come
aoropsse.’ I told Burne that I was hungry and was going out to gt
* & lunch end I tfhan 1o£t and was gone about an hour and a half, W'hen

I got baock to Buma' orﬁoo a:tter lunoh I found Allen locked .’m a

1ittle room in the rear of a larger room on the door of which was '
printed '"Fire Fsoape.' ‘In the room where I found Allen wae & large
~ oege, whioh ons—of Burns' megro detectives showed me could be set
. wp in a very short while, made to resemble & cage in a jail. I .
 talked to Allon in this reom. Allen on tﬁin second visit told me:

-t

"My, Isom, I will mgke that a:l!i’:l.uavit but 1t will be a lies"
I told Allen I didn't went him to maKe this affidevit unless 1t
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vas the trath. T them wemt in and told M Bums thet Allen said
he would meke thaet affidavit but it would be & lie. Then Burne said
"I will talk to him in e few mdnutes.' In a few minutes Burne went
back end got Allen and brought him in hie office. Burns then eaid
to Allen 'You God damn basterd; you are just loyel to those policemen-
and*you are telling me a demn lie and you Just as well come on across
and tell me all about it.' After this the door which led into Burns'
privat'e office was oclosed and I heard loud talking but sould not un-
derstend what wes eaid. I afterwerds ocame from Chicago to Chattanooga
on the same train with W.J.Bumms; and &he next morning on the sleep=-
or Burns told me that Allen gave him the very affidavit that he want
ed after I left Buma' office that night. =
"While I wes in Bumg' office talking to Allen, on the day I
got to Ohicage, Burng was talking to Williem Calhoun in the next
rool;. Stiles Hopkine came out of the room in which Calhoun was,
for the purpose o:é‘l:a.lting %o me in the hall, leaving the door open
" into Bums' room. When he opened the door I recognized Burns'
._voio-..andplaw-—calhom_l, and I heard Burns say: 'You are & damn lier,
you baptard, you!' Calhoun told Burns he was not at the station
house in Atlanta and that the detectives had never talked to him
about Jim Conley end that he did not know him., 'This man's name was
never mentioned to me until your men oame‘i ‘out to my house the other
day' Calhoun said. ‘Hopkins passed out of the room in which Burns
" and Calhoun were, into the hall, and seid to me: 'Don't say anything
to anybody about mybeing -here. Don't tell Allen that I am here.'
Hopkiqs said that Burns' son aaid—kthq.t--ﬁilon wanted to talk to him,
# and Hopkins said 'Tell him that it\ia not Hopkins who is here, but-
somebody else' - whose name he gave me but which I have forgotten.
I then w_ent back and talked to Allen. A little ﬁhila after that
_they let Calhoun go. Burns' son told me that they got an affidavit |
from Calhoun but I did not mee it and do not know what it was. '
"After Calhoun left a white man went into Burns' office and

‘Burne and Hopkins talked to him. He wase in appearsnce a Jew. I do
not know him neme. Burns' son efterwards showed me an affidavit
‘which he said wep signed by the ‘man that I-sew goiyg into the o.f.i’ioe
to talk to Hopkins and Burne. * I resd the arfidavit. It was signed

2 L) by someone whose neme hegineg with “5" and as I remember it, the
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name ﬂaé something like "Stoll's I am not sure about this mname.
The affidavit stated that the maker was 28 years old; that he was
~ & citigen of Chicage, I1l. and seid that he wae with the Salvetion

_Army in Atlente .when the murder of Mary Phagan happened and wes at

afternoon of April 26th, 1913. The affidavit said he left because
sentiment was so strong that he was afraid he would get into some
trouble. The affidavit stated that he told a detective about the
‘motters testified to in this office and that the detective's name
was 'Shott' or 'Seott's That the detective said to him that he,
the deteoctiive, wee running that business end for himto—go-ehead
— &@nd'attend to his business, and that he, the detective, would look

after thaet matter, The affidavit stated thaet this man saw, on the
afternoon of April 26th, 1913, a tell, black negro come out of the
back end of the pencil factory and go up to Hunter Street and buy
a lunch from an dld negro woman and &s he came out of the National
pencil faotoxy he dropped a pooket book and a day book which he, .
the said 8toll (or whoever he was) picked up. There waﬁ a pocket

~ book and a day book lying there on the table which Burms' son told
mo was the ome. It was a amall, black pocket book, something like a
cerd case, and the day book was longer than the pocket book, bleck,

_and had written in the back end of it the word 'Conleyt plain, W
8 little mcratohing before the word'Conley'." '

The State further introduced the following transoript
of the testimony of Leo li, Frank at the Coroner's inquest:

"Qei’hat time do you say it was when you left the building? AFTE

might have been a trifle after 1, two or three minutes, four minutes;
it was 8 Trifle affer 1."™ On page B9, occur the following questionsg

and amwwers: Q. When you went out of the office, 5 minutes after

1 ofclock, tell us where you went, just what direotion you took,

et0.? As I went up from the faotory to Alabame Street, went up

Forsyth to Alabama, down Alasbama %o Broad and Alabama, and I think

I caught a ocar there. Q. Do you remember the ocar you caught? Ae I
think.it was a Washington Street car, Qe It came Pirst? A. I @on't
remembeor whioh ocame first.” : :

220
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The State introduced the following dovumentary evidenes
. toewlt: ‘ b E
== : Cextified copy of an ihdictment againet George Wrenn
" found at liay Temm, 1912 of Fulton Buperior COurt in which
"1t was charged thet on the 17th day of April, 1912, the
" said George Wrenn did ‘steal certain jevelry, a detailed dese
cription of which is set forth, of the alleged value of
$28,437.88, the same bYeing the property of 8. and H, Gilsey.
Upon sald indictment was a verdict of guilty dated October
30, 1912, and the sentepce by the court-that the said George
Wrenn serve twelve monthe upon the Public Works of Fulton

County.,

The State introduced an indictment found at March Term,
1912, of Fulton Superior Court, against Mell Arnold, L. P.
Eubanks and Jesse Duffy, charging the three partiee nemed
with the offenee of car breaking, in the county of Fulton, on
the 12th day of November, 1911, and upon sadd HdEsNment: wes
an entry signed by the presiding jﬁdge. that the same wae
nolle prossed in open court on .the 2?th day of June, 1912,

the State likewise introduced an indictment found at
Harch Terﬁ, 1912, charging B, B, Bishop, Hal Cline, licHenry
Haimaker. L. P, Bubanks, J, R. Miles and A, L; Jesse, with
the offense of car breaking, and upon said 1ndictment-iu an
entry of nolle pross, signed by the presiding judge, dated
the 27th day of June, 1912,

The State likewise intedduned an indictment found at
March Temrm, 1912, of Fulton Superior Court, againut Mell-

1 Arnold, Johm B, Hairston, Paul B, Jarnasan. L. P. Eubanku, A.
L. Jesse, Jesee Duffy and Pate Duffy, charging the parties st s
named ﬁith the offenee of oar breaking on November—5,-1911,
and upon eald indictment is an entry of nolle proes, signed
by the presiding judge, dated June 27, 1912, °

The Bt;tu 1ikauily introduced an indictment found at’ .
lareh Term, 1912, or Inltun Buperior Court. agalnet: Hal o T
L2 q1;nl..nqnonr; Hatmnklr, Be, Fo Durham, L. B, Bubanks‘ané_J.:

..
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| R, Miles, oharging the parties named with the offense of car
breaking on ﬁhe 2nd day of Fﬁbruury, 1912, and upon aaid.in—

"diotment is an entry of nolle proes signed by the presiding
Jjudge, dated June 27, 1912,

“

The State likewise introduced an indictment found at
fareh Tem, 1912, of Fulton Superior Coﬁrt, against Hal
Cline, A. Casey, McHenry Hatmaker, Jesse Duffy, A. L., Jes=

se and L. P. BEubanks, charging the parties named with the of=-
fense of car breaking on February 8, 1912, and ﬁpon sald ine

| dictment is an entry of nolle pross, signed by the preaiding
Judge. dated June 27, 1912.

Likewise the State introduced an indictment found at
March Term, 1912, of Fulton Buperior Court, againet w; T,
Smith, J. R. Miles and L. . Eubanks, charging the parties
named with the offense of car breaking on the 3rd day of De=-
wember, 191#. and upoj said indictment appears an entry of
nolle pross signed by the presiding judge, dated June 27,
1912. ' i : -

Likewise the State introduced an indictment found at
March Term, 1912, of Fulton SBuperior Court, againet J. H.
Hilton, Mell Arnold, L. P. Bubanke, J. R. Miles, A. L. Jeeua,
and -Jeese Duffy, charging the partiee named with the offense

of car breaking on October 9, 1911, and upon said indictment
appears an entry of nolle pross, signed by the presiding
" judge dated June 27, 1912.

The State 1ikawioe intrdduced an indictment found at

March Term, 1912, or Fulton Superior Court, againet MoHenry
Ha{::iaﬁ. W. H, Fowler, W. Rs Winent, J. R. Miles, W. T.
Smith, L. P. Bubanke, V. ¥. Reneome, @ Casey, Hal Cline, E.
¥, Durham, Jesse Duffy and 3. L. Jesse, charging the parties A
named with the offeiise of oar breaking, on the 13th day of

- Japuiry; 1912, and upoﬂ sald indiotment mppears an-entry of-
nolle pross signed by ¥he presiding judge, dated June 2?.1912_-

-

./

Thn-stato.11keiiae?1$trdduqud en Indlctment found at
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larch Term, 1912, of Fulton Superior Court, against L. P.
Eubanke, John B, Halrston, B, Z, Ellis, A, L, Jesse and J.
R. Miles, charging the parties named with.the offense of car
breaking on the 27th day of November, 1911, and upon said
indictment appeare an entry of nolle pross dated June 27,

1912, eslgned by the presiding judge.

3 st.uﬁa i.ikewi‘o 1n‘ﬁr0duocx3 an iriiciamont:foundi-ftb

dwoyn Bor the State. I wds with.Ivey 0 sday,
¥ hmﬁe 1¢rtthe offica of Dordey, $r g\%g‘:ll %

"
the. pyrposes ¢f goil 0, Jook & @

“afandi’ wrﬂ%ﬁ&g tiie %% qug’t‘f%o %‘?‘ 1'gheal “‘office
fom . pointel out. o ma Jimmis.R4ing es
bg§%;q§§- man 1é QQEa- g&h_a fiﬁavit,whiaﬁ had fﬁ&%i%gen
dimtated. I am personally acquainted with said Raine. Raine spoke
to me when I was with Ivey Jones amd called me by name. Raine was
walking up Pryor St. when we saw hlm,

GRO, W JR, Sworn for the States I 2m the George ieEpps who
es e he “trial of the case of the State vs. Leo L.Frani,.
Sincc signing an affidavit this morning with reference to what oc- °
ourred in Birmingham,Ala., I have seen on the street the man who
took me from Atlante,Ga, to Birmingham, and who passed with me
under the name of Terry. I pioked him out on the street at a boot~
black stand neur the cormer of Hunter and South Pryor Streets. I
gpoke to him and he spolme to me. I called him IMr.Terry. I never knew
him under any other mame exoept the name of Terrye. Mr.llel.Garner
was with me at the time I saw him and addressed the mén as Jimmie
Wrenn,and Terry asked,"Whet did you call me,Kelly"? I salid,
"No, I didn't c&1l you Kelly, I called you Terry,the name you gxm
gave me." -

Ne Ae GARWEBR, Sworn for the State. I was present with Geporge Epps
on the occaafon referped to in the alffidavit attached and heard
everything th:t was seid between George Epps and Jimmle .(renn.
George Epps pointed Wrenn out without any suggestion from me,

as being the man who had teken him to Birmingham, by the name of
Terrye I am personally acquainted with Wrenn and know that his
name 18 not Terry,buk.that it is Jimnie Wrenn, brother to George
Wrenn,

—_—
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REBUTTAL ON BEHALF (F MOVANT

GROUND 1.

DR. He F o HARRIS, Movant introduced the following testimony of
_‘-'—-_m :

Dre HoF Harris, delivered on orossexaminall on at the original trial:

"QelVhet did he (Mr.Dorsey) tell you to examine? ifhet arts of the
body did he tell you to axamine? A, He t0ld me he wanted me to
examine the case amd tell him all I could.about 4t ;
Qe Had you,in your hat you were seeking to determine by
the autopsy? e Beeking? A, Tha;gt
L]
I failed to
nts was
There was no proison; of course I
88 soon a8 I saw the girl I saw it
was a matter of strangulation.”
Q. Did you call in ay other chemist to make this examination
‘with you? A. No sir, I dia not.
Q. You mafle it all l;y yourself? A. Yes,
Qe And kept it all to Jourself, did youM A. I did, I told Mre Dorsey;
MrsDorsey told me not to tell anybody,
Qe I understand, you tola lr. Dorsey and he requested you not to
Did you call er chemist as representing this man,
se things? A. No sir, ; ;
Mr.Dorsey talk to you about making this atopsy. Ae I y
don't remember,
Q. How long before you made the examination did he talk to you?
A« I d0n't recollect., ;
Qe Do you recollect When you made the first examination? Ae It was
on May 5th, if I remember correotly,"

GROUNIB 8 and 3,

Je 0o KNIGHT, Swom for the lovant. On or about ti.e 10th day o
April, 1914, as g Notary Publie for Fulton County, Georgia, .I took
'the affidavit whioch purports to be signed by Jimmie Mayfield, in

the case of the State of Georgia vs. Leo M. Frink. Thie aff idavit
Wwas'read by me to saiad Jimmie '].Iagyfield and she stated that same

was the truth after 'it.‘had been read to her,end after so stating I
swore here thereto and she thereupon Bigned thelaame,, There were
present when this affidevit was telcen, Dan S Lehon, C, W, Burke,
Herbert 3chiff, and perhaps others, .

C. We BURKE  Sworn for The llovant, _On_m_zar.d_day_o;f--!.mfch-, —1‘:}14:

Mrs Cora Falte made before me, a8 a no tary publio, an affidavit
which is hereto attached and merkog ik exhibit-A. I read the affi-
davit over to Mrs.Cora Palta before she 8lgned it, and §he stated

that 1t was Llie truth and she agreed to it Just as it now is in 1its
present shape, = =
(Exhibit A mentidned above 18 as follows}
"State of Georgias vs (" Noe Fulton Superior Court
4 Lea M, Prank 1_Extmorainarx Motion for New Trial, -
(== § -

Personally appeared Hra.cora' Falts, who upon oath deposen
and says that 8he has worked at the Mmal_mnnil_oompang.m the
— . : . enoil g -~
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The City of Atlenta, for almost five years passed.

Further deposing, deponent seys that she is aoqua in ted with
Leo MeFrank and,also RePeBarrett, ani knew Mary Phagen well, and
lmew the color Qf her hair, ~

Further deposing, deponent says that on llonday, April 28th,

- 8he was at the National Pensil Factory, anad Magnolie KXennedy called
her attention to the heir on a certain machine thet RePeBarrett
was alleged to have found there, and at that time she gave 1t as
hex poaiiﬁve orinlon that the hair on the machine was notethat of
Mary Phegan, es 1t was entirely too light to be the hair of said
M.w Phagan.

Deponent now states that she is mem ¢ positive that the hair she
saw on the machine could not have possibly been Mary Phsgan's hair
and that the hair on the machine was much lighter in color then
the hair of Mary Phagan,

Deponent further states that dur ing her entire employment at
the factory, she never saw Mr.Frank Joking with any of the female
employees or acting in any familiar manner with any of them; and
deponent further states that she never heard any glrl o women
s:zy that MrJrank had ever made any advances toward afly of them.

Deponent says that she makes this statement of her own free

~—will and accord, and without any promise of reward. Aside from
this deponent sayeth not.
= (Signed) Core Falta
Sworn to amd subseribed before me
"this the 23rd day of March, 1914,
(Signed) C,.WeBurke
Notary Public, Fulfon County, Ga.n

He G, SCHIFF, Ro W. LOEB, FULA MAR FLOWERS, Swom for the Movemt,
We were present when the affidavits of Cora Falta and Jimmie Moy~

fdeld were swom to in the Frank ¢ase on or about the 10th day of

. April 1914, before J+0Knight, a Notary Public for Fulton County,
Georgia; that the affidavits were read over to eaéh of them and
each of them sald that the statements contained therein were the
truth, and they signed them wi thout making any request for any
change whatever.

GROUND Be

Ee Do THOMAS, Sworn for the Movant. I am Chief Judge of the
Hunioiﬁa.l Court of Atlanta. On Jenuary 19, 1914, C. W. Burke, & =
Notary Publie for Fulton County, Georgie callod mm at my office in
the Temple Court Building in the City of Atlenta, éouompa.niad by

_8 negro who swore that his neane-was—Albert-Hoknighti—TI attested
the affidavit that eld Albert I»[oKnight hed signed -and sworn to on

- 8ald dete above mentioned, and sald affidavit was read to sald
Albert MoKnight, who said that every work of it wes ho truth,
I read the affidavit referred t?) and 1d$nti:t:v my. aigmmreland at-

.+ _tostation affixed thorots, - e - o

C, Ve BUE,_Swo_rE I;or'tha Mgvan.t. ~ It is not true that I promiged
Albert MoKnight to get him'a job at.the Perminal Station where he

Ly oould-make $10,00 per week and that the tij;ra he would get around 3

KT '220there would average $100 400 per months I d1id not ask"A]h-ert«lgthhignt

R N -
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whether he would rather have a job around the Terminal Station
then one just making $28.00 por month. I did not ask MoXnight if
he (moKnigit) oonld learn to drive en asubtomobile,nor did I tell
him then if you would no‘b 11ke the Johb around the terminal stat-
fon I will learn_;rou to drive the cer end glve you ‘a jobe MNoKnight
daié¢ sbtate e:fter he made his affidavit thet he believe hamm would be
done him by the pa.opla at the plece he was working end by the de-
teotives, and I did tell him that there was a little negro house
in the resr of my house,and if Minola would consent to go to woxk
for me,I would be glad to have her, and that I could proteet MeKnight
if he was living thet olose -to me. MNoKnight told me that he would
be afraid to go baok to Beok & Gregg's to work after he had told
me the truth apa afked me 1f I did not know of some place where km
I could seoure & job for hime I told him that I would see Ike
Schoen who operated a gusno plant in the olty and apk Schoen if he
could use another mem. did. see Mf.l’ke Sohoen and told him the
ciroumstences surrounding Albert MoEnipht and asked Mr.Schoen if
he had an opening for snother man,and Mr.Schoen told me to sond
Albert around and he would take him to the foremen and if there wéa
any possible chance for him going to work they would as soon have
Albert MoKnight es anyone else, until they found out that he was

.worthloaa,ana ‘of ey did find out he was nr;; a good workmen,they
would diaoharée him. I told Mrj,3choen that of course I expected
MoKnight to hold the job on his merits. I then informed MoKnight
in ecoomance with the sbove statemont and MoKnight went to Mre

‘ Schoen's place and MoEKnight was put to works I never told MoKnight
th;t anyone’ was  looking for him for the purpose of making him a
witness in the Conley oases I never told MoKnight to leave the
oify,but as a matber of faot I did not lmow that MoKnight had left
the olty and did not know where he was until I read in the papers _
that HuKnigat had been hurt on a railroad orossing on MoDamiel St.-

. 1414 not know and do-not kow Imow that MoKnight hed a mother
living in Stookbridge, Ga. aﬁad I never told MoKnight to go there.

1 I d‘id cell on MoXnight at the Fairhaven-Hoppital after he vag ine

.‘]urod and waa aaoompanied by W.J.Burna Herbert Hoas and Dr.Hancock.
v Burna went over the contents of t‘he a:ftlﬂav:lt I had taken from -

zpﬁnoxtnigtt Q\h HoKnight and MoEnight told. Burms and the othera

of L U ST . WL T U .' - s
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that every wond he had stated in his affidavit to me was the truth.
And while Burns was talking to MoKnight I interrupted and asked -
MoKnight to telll Pume and the others what, if anything I hed
promised him for making the affidsvit, amad MeEKnight told them I hed
promised him nothine,:;)r ‘m.aﬁ; ;.ny inducement to him of any kind for
making his affidavit, that he had simply done so because m¥ his
oconscience mmd had hurt him md he was sorry he had lied aboutb
Franke I did not ask Albert MoXnight while fte were at the hospital

| if "t:he olty deteotives had beat him up,but aid esk him if he had
nof ‘been Tighting and 1f 1t was not a faot that he had gotten in-

_A_Jﬂred_mhile'-fhigh't:l_ng instead of being struck by & train. After

. Albert MoKnight made his affidavit to me, he asked me where he
could loczte ma_in_i:ha_e_veni that he,.McKnight, should went to see

me at any time, and I promptly gave McXnight my business card , 6X=
plaining that both my office and home phones were shown thereons
But I did not tell MoXnight to call me up if he got in trouble of
axw kind or was arrested at any time. It is true that I explained
'l:o MoKnight how horrible it waa-fer him to lie when & man's 1life
was involved in it, and while he might fool the people here he
- could not fool God hereafter, and I statad that I w&nted him not
to enswer me then but to think sbout it md wait until T came b back
and then ‘t:o tell me the truth,and I wont bgf_l_{ the following day
and the affidavit was nmde._ SRS
MINOLA MCKNIGHT, Sworn for the Movent, I was present at my home
on Georgia Avenue, COity of Atlenta, when CeW.Burke called upon me
amld mys® husband, Albert MoKnig_l;i_ﬁL I sew and heora CoWeBurke
seourefrom my huahﬁm an sd.’fiéavit setting forth the fact that
my husband hed testified falsely at the trial of Le» M, Frenk and
I have carefully reagd t‘h'e effidavit made by my husband to gaid -

Cei*sBurke on Jammary 19,1914, I recognize in sald affidevit re-
ferred to Just what I hearﬂ my husband tell C.W.Burke and just
what I heard him swear to on sald da:be above mentioned.. Said CoWe
Burke did not meke any promiae of reward—of any kind to my hus band .
for meking said af:l'iaavlt. My hua'be.m had repeatedly t0ld me,pre~
"~ vious to the visit of CeWsPurk®,That he had testified falsdly

at the tria'.!. of Teo M, l‘ra.nk end “that he was sorry he had done ao,‘
'2?( Bnd my husbend told me,efter he ‘had made his affidavit to sald

* @ Burke that he was glad he had made the affidavit o satl Bifhe.
|




. 1914,8nd read sald affidavit to him, and said MoXnight stated that

. The first tmo-{‘r.w-.Bufke.oalled on me- and my husband,the said C.il.

- ment,and it was decided 1t would—therefore be necessmry to wrik

“he would gledly aml willingly swear to same, as it was the truth in

VR |
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and told the ‘truth,as 1t had relieved his mind and that he hoped
the affidavit would undo the wrong that he had done to Leo M. Frank.

Burke did not ask my husband to sign an effidavit, but that he had
outlined to Albert the great wrong it was to lie and told him
that even though it was possible to deceive the people on this
earth,he could not Geceive God. ‘lmighty. lir.Burke told Albert
on the occasion of his first visit, thét he would sgain come to
s8ee him and when Mr,Burke ealled the second time, hy hwband made
the affidavit referred to here.
DAN S, LEHON, Sworn for the Movant. On Tuesday, April 14, 1914,
I was in en entomobile with Dan MacIntyre and C W.Burke and Fred
Lynn,who was the ohamffeur driving the care. When the streets of .
Glenn and Pulliam,in the city of Atlanta were reached , we met a
negro, who said his neme was Albert MoKnight end who C.W.Burke said
was Albert MoKnight. I questioned said Albert MoKnight with refer-
ence to en affidavit which he had made to C.W.Burke on January 19,

it was the truth in every respect snd that he was ready and willing
to sign the affidavit agsin,if desired. I was in possession of a
copy of the affidavi waich I.:o-ﬁnight had sworn to before CsiW.Burke
on Jamary 19,1914; and,after it was read to MoKnight it was dis-
covered that MeKnight _ha.rl changed his address and place of employ=-

another affidavit, chenging the same to his present address and
plage of employment ,before seouring L[oKnight's signature thereto.
MoKnig it told me that as mon as the affidavit in question had
been changed with reference to the addrcss and place of employment,

" 'Which MoXnight said "he would give. On ‘.?ednesrlc;y, April 15,1914,

. Albert MoKnight in the Terminal Stetion in the city of Atlenta,

A28

- that they would return within a day or two for his signature ,

- tnd place of employment of aaia_ }{oKnight.aqd the ‘tﬂiﬁav‘i_t wag rae_.;l

every respects —I and the | gontleman raferrad to in the abov e part

of thie affidevit then Lleft said MoKnight with the understang;ng

at1kl acoompanied by Den MoIntyre and CelleBurke, I met the said

Gaorgia. I had with me a copy of the affidavit whioch MoKnight mada
to CeW.Burke on Jammry 19 1914 ybhe on:l.y ohangr-s being the addmsa —
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to MoXnight ,who held up his righf hand end swore that every word

contained therein wag the truth In éffary respects

T e Mo IN wWorn for the lovent, On Tuesday, May April 14,
_1'914,.& wes in an sutomobile with Den Se Lehon and G.W.Burké,

and Fred I-ynn! who was the chauffeur driving the car. VWhen the

streets of Glynn and Pulliam in the City of Atlante were reached,

- we met & negro who said that his name was Albert MeKnight and who
CeilsBurke 8lso said wes Albert MoKnight+ I heerd Dam S. Lehon
questioning said Albert MoKnight with reference to an affidavit
which he had made to OC.W.Burke on Jamwery 19,1914,snd I heard Dan
Se Lehon read said affidavit to loKnight, and McKnight stated that
it was the truth‘ in every respect, end seid ‘that he wes ready and
willing to sign the affidavit sgain before me,vho am & notary publioc
for Fulton Gou__ntw, Georgia. I was in possession of a copy of the-
affidavit whioch lMoEnight had swom to hefore C.W.Burke on January

19,1914; and after reading it to lloKnight,it was discovercd that
LieKnight iw.d_ changed his address ‘and place of employment, and 1%
davit,changing the same to his présent address end place of .employ=
ment, before seuvring MeKnight's aignature thereto. MNoKnight told
me that as soon as the affidavit in question had been changed with
reference to the addreaa and place of employment, he would gladly
and willingly swear to same, as it was the truth in every word and
respects We then left salid Albert Lioknlght with the understending
that we would return within a day or two for his signature, which

. MoKnight_said he would give, On Wednesdsy, April 15,1914, still
accompanied by Dan B.Laho:lnd CeWoeBurke,I met the said Albert

- MoEnight in the Terminal Station,in the City of itlmte,Georgis.

T had with me a copy of the aff iﬂﬁit which MoEnight had made to

CsifsBurke on Jamuary,l9)914, the only ohanges baing made therein A
. being the address and place of employmentof said’ MoKnight ,and I
read the affidavit to MoKnight who held up his right herd and swore
that every word oouta.ir}ad therein was the truth in every respeote :
DRANK BSKRIDGE, WM, S. ANSLEY,E. V. OARTER, JR, Swom for tho
2291[0un'&.-"“0 know D¢ I. MaoIntyre, Jre and know his general charaot-
- or for truth end vergoify. The seme is good and we would belijit_r_q, '.

him on oath,
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ERED LYl Sworﬁ for the Movents—On Tuesday,April 14,1914, I was
in an eutomobile with Dam S. Lehon,Dan MoIntyre and CeW.Burke yand
I was driving said eutomob ile. "f.'hen the streets of Glenn and
Pulliam ie:;-e reached , we met & negro who sald his name was Albert
MoKnight and who G.ﬂ.Burke‘ said was Albert LioKnight. I heard
-Dan ScLehon questioning said Albert liocknight with reference to an
affidavit whioch he hed made to C.i.Burke on Jameru 19,1914 ,and

I heard Dan S.Lehon read sald affidavit to MoKnight and MeKnight -
" s8tated that it was the trukh in every respect,and said that he was
ready -and willing to sign the sffidavit again,if desired. After
reading sald affidavit to MoKnight,it wes discovered that LcKnight

had changed his address ani Place of employment and it was decided
by said Dan SeLehon-and—G+i+Burke—to write another affidavit,

changing the address and plaoe of employment before seouring lic~
Knight's signature thereto .h(oKnight told us that he was ready and
willing to sign another affidavit as soon as it had been changed
with reference to the gddress and place of employment and that he
would gladly and willing swesr to same, as it was the truth in every
respects We then left the said Albert MoKnight with the undore
standing that thmy we would return within a day or two for his
signature, which said lMoKnight said he would gladly gives
¥. J. BURNS, Swom for the Movent.On Sunday, ipril 22,1914, in
©oupa 1y with Dr .Thomas HeHancock, Attorney H, J.Haas, and Col e Burke,
I called on Albert MoKnight,who was a patient at the colored hosg-
pltal known as Fair Haven Infirmary,on West Mitohell Street, itlaria
Georgiss I questioned Albert MoKnight regading the affidavit that
MaKnlght had giwan 0 CelWW.Burke on Jmuary 19,1914 ,esking him if it
vwag the truth,and Albert MoKnight stated to me that it was the
truth in every way, tdl ling me that he had lg.ed in thé testimony
whic_h he gave on the witness staml at the trial of Ireo McFrank,
tiat he was soxzy for the 1ies he told and thet ho then wanted to
undo all the wrong he had done lir Jirank,end that he made this af-
210avit to O¢W.Burke of his o fres will and apoord,without my

*  promiss of reward, hoping that the affidavit would be placed in thy -
hends of ll’r.Im'bb,er ZeRosser %0 be used in the interest of Leo H.Frén -lr..‘

230 Albert uoxnrmmuea to me, then and thera, that ‘one ReLiesCrayven

nnployed at the fim of Baok & Grcss. h_urdwa:ne dealers in ‘the @ity
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Atlente,was the man who inddoced him, MoKnight, to swear falsely.
I haa;rd CoeWWoBurke tell MoKnight to explain to all present what, if
any,offers said Burke hade to him in order to secure his affidavit
andMoKnight replied that liroBurke had made no offers to him of any
kind,end further meid that lr.Burke had only telked religion to
him,and that he [wld. only told lireBurke the 'Fmth; Before _a:E’fixing )
my signature hereto I have ocarefully read the original affidavit
signed by said Albert MoKnight,dated January 19,1914 ,and recognize
in the contents thereof precisely the same statement Albert licKnight
made to me end others on the date referred to above in the first
paragraph of this affidavit,
JOE THOMPSON, Sworn for the lovant, On Sunday , &prdl 22,1914,I was
a patient at the Felrhaven Infirmary,on West Mitohell Street,in
the City of Atlenta, Fulton County,Georgia. I distinetly remember
- that Dr.Hancook,end three other gentlemen visited Albert MoKnight
at 31‘.he hospital sbove referred to,where I ocoupied the same room
,wigh sald Albert MoEnight. I heurd one of the men referred to
abo;,e.whom I afterwerds learned to be Detective Burns,talking to
—Albert MoKnight with reference to an affidevit he hed made with
reference to the cas.e of Lea l,Frank,and I hewurd lieKnight state
thet the gffidavit he had mede to one of the men who was present at
the time of the conversation referred to was the truth in every ‘
word and respect and that the said MeKnight told Detective Bums
that the testimony he gave on the witness stend at the trial of Leo
Ms Frank was not the truth and that he had been induced to tell
¥lies at the trial by some man with whom he was at work in the oity
of Atlanta previous to the triale T also heard one of the men ask
Albert to tell all that were present what promises had ﬁeen made
to saild MoKnight to make said effidavit that was tho subjéut of the
conversation referred to, 2nd MoKnight stated that he promiges had
been—mde—.to—him—at-ﬁﬂ and-that he ﬁad made the affidavit referred

of his own free will mnd acgord.  After the gontlemen referred to
left the héspital,l talked with MoXnight abouthe case of Teo Iy
~Prank e about the affidevit which MoKnight hed made to one of
the men present on the da’ae or the conversation referred to,and

261 MoEnight told me that the affidavit whil.oh he had been talking 'a'bouf;

with Detegtive qu:n_g was the truth in every respect,-and he aleo—
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. to_ld —;11.9 fha‘b he -I';ad given false testimony at the trial of Leo M
Frank and eipre;a,sed his sorrow for having done s0.
DR, THOS., H. HANCOOK, Sworn for the Movant. On Sunday, March,22nd

© 1914 ,in company with Deteotive WeJd.Burne,Attorney H.J.Hag.s and
CoelleBurke ,I called on Albert MoKnight, who wes a patient et the
colored hospital known as Fair Haven Infirmary,on West 1iitchell
Street,in the oity of Atlanta,Georgla. I heard Detective Bums

- questioning Albert MoKnight regarding the affidavit that MoXnight
had made to C.V.Burke on Jemuery 19,1914 ,and heerd the deteotive
ask him if the effidavit was the truth,and Albert I-IoK.night stated -

_ to us that it was the truth in every respect mnd he told Detective
Burn® that he had lied in the testimpny which he gave on the wit-
ness stand at the trial of Leo M.Frenk,end that he had made his
affidavit to Ce.W.Burke of his own free will and accoxd, without
any promise of reward. I heard Albert MoKnight tell Detectlve
Burns that one R.L.Craven,employed at the fimm of Beck & Gregg,

‘-was the man who had induoced him,MoKnight, to swear falsely against
Mr.frank, I heand C.W.Burke tell MoKnight to explain to all

" present what, if any offers saoid C.¥.Burke had made to him in order

' to seoure his affidaevit, and MeKnight replied that Mr.Burke had

‘made no offers to him of any kind,snd further that Mr .Burke had
only talked religion to him and that he had told Mr.Burke only the
truth. On Maréh 21,1914, while visiting the Rimxxx Heir Haven
Infirmary,end while in conversation with Albert MoKnight,the said
leKnight voluntar ily told me that one R.L.Craven who was amployed
at the store-of Beok & Gregg was the man who had come to him and

) induced him to swear falsely sgainst Leo LI.Fran‘k_, and in explaining
to me ﬁow Mr.Craven had indmnoed him to swear falsely, stated that
Llrtcraven approached him and seid "Albert,there 1s & large reward

. offered for tho_g_ersox} guilty_ of Mary I:_’l_wgan_e murder, and you &nd- __
I might as well earn the reward és anyone else. MoKnight further
told me that when he had made his affidavit to the said R.L.Oraven,
he ,lza MoK_night. tolg")ha wife Minola of what he had done and

"Mo-Kn:lmt said his wife wé.u very much amited—aver--tha -stat ement
-which he said ho hed given te Oreven emi told him it was & lie amd ~
turther told him that he had getter kat the ‘statement back thnt

f*._
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ha asked Mre Craven to give it baok and Mr.Craven had refused and-
told him the statement -'ha.d already been glver to the deteotives
and if,he, MoRKnight, did ‘not now stick to the -gtory, he would sure=-
ly get in trouble. MoEnight told me that twice during his period
of testimony on the witness stend he ocame very near coming right
out with the truth-and-would have done so ha&--l&r.‘ﬁosser kopt aftor
him a 1ittle longer. He also said thet if Mr.Frank was ever tried
egaln that he had t0ld his wife lMinola that he would tell the truth
’a.nr] repudiate the falsehood he fmd told at the trial. I have care=-
fully read the original affidavit signed by said MoKnight, deted
Jamary 19,1914, @nd recognize in the contents thereof precisely
" the same 3tatsmanf t§ heard Albert MoKnight repeat to Detective

Burns, myaeli’ end others on the date rei’erreg ‘bove.
He Ja ms, Swo m :f.’or tha novant. On Sunday, 3 in com *

pany wj.th Def:eo'bive '7.J Burna ,Dr.Thos .1, Hancoo’(—arﬁ CevoeBurke , I
called on Albert MoKnight,who was a patient at the coloxed hospit=
8l known as Fair Haven In:tir:w.r,vr on West 1{1tochell Street. I henrd
detective Burns qnestioning Alber‘c MoXnight regarding the MPfidavit
MoKnight had made to CoWeBurke on Jmuwery 19,1914, and heard the
detective ask him if the affidavit was the truth ani .lbert loKnight
stated to ﬁs that it was the truth in every wey and that he had

lied &n the testimony whioh he gave on the witness staml at the
trial of Leo M,Frank, and that he had made his affidavit to Ceile

- Burke of his own free will amd accord,without any promige of re- °

ward. I heard Albert MoKnight tell Detective Burns that one R.L.
| Craven,employed at the fimm of Beok & Gregg, was the man who had
induced him to swear flasely against Frank. I heard C.V.Burke tell
~ MoKnight to explain to all present what, if any, offers sald Ceile
Burke had made to him in order to secure his affidavit, amd Mp-
Knight replied that Mr.Burke had made no offers of any kind to h&m
= ————and further said that-JireBurke had only telked rel igion: to him ani-
that he had only told Mr.Burke the truth. I have carefally examined
' the original affidavit signed by Albert MoXnight,dated January 19,
11914, and rooognize}%he contents thereof precisely the same statem
ment I heard Albert MoKnight :repeat' to Detac‘bive Burns,myself and
Qg&other_& on_the date referred to a‘bove. — - BN /
. JOHN MINOR, Swom for the ahkqh. I &am .8 reporter for Hearst's

B, ﬁaundsy,_@apigm_. ad 88 puoh on the night of February 21,1914,I -
- : ‘ " ‘. g . -{I‘I.




_u that had been propared for him by ReL.Cravens, a white man employed——

_ that he heard the 12 ofa
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. he called at the Se

i - Shops ,and also heard the 12;%0 o'olock whistle ‘blow while he was
- talking with his wife; anl deponent Bays When he heard the 12;30 .

~bis ow home,whioch et this #ime was looated in the rear of 361 -
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interviewed ona Albert MoKnight in the Gould Building,in the City

of Atlanta,Georgie,and the result of my interview with Albert lio-

Knlght eppeared in the Sunday issue of the Hearst's Sunday Americenm

of February 28,1914, and said _1n't;erview correotly'appeared therein,. -
I closely qu.ast.iom_Alhent_ MoKnight regarding the affidavit re=-

ferred to,and MoEnight steted to me that the affidavit made to C.

WeBurke, a notary public,for Pulton County,Georgia, on Jaauary 19,
‘“‘.1/914, W98 in every way the truth. I askedhim if C.W.Burkeyor any

other person offered him any indhcement or reward for the making

of sald affidavit,and MoKnight stoted to me that he made the affi-
,davit of his own free will and accord, without any promigse whalso=~
~ ever from CeWWeBurke ar any other source, and made it simply be~ _

cause it was the truth., C.W.Burke was present snd daid not in any

vay interfere with my exaninati on of said Albert MeKnight. Mo~
Knight.stated to me repeatedly that he regretted that he had utter-

ed lies against Mr . frank and expressed himself as anxious at that
time to raétify,the wrong he had done Mr.Frenk and set himself
straight in the eyes of the world. I have read & co.p,'} of Albert
loXnight's affidsfit, deted January 19,1914, which is hereto at-
tached end marked Exhibit A,am identify it as an exact copy of

the original affidavit which I resd to sald Albert IieXnight and
which NoKnight identified as his own affid avit,

(Exhibit A referred to above is aé follows)
"State of Georgla, ) Fulton Superior Gourt '
VS ( Conviction of Murder, July Term,1913,
Leo M.Frank ) Extraordinary Motion for new trial.
Personally eppesred Albert MoKnight, 21 years of sge,

residing at rear of 17 Georgie Avenue, in Atlanta,FultonCounty,
Georgia, who depeses and saidl
That he is at the mresent time employed at the store of
Beck & Gregg,and deponent says he wes at work through most of the
month of 4April,1913. j« o -
Deponent seys he was a witness for the State in the case
of Jmm State of Georgie vse Len MeFrank, end testified to a story

by Beck & Gregge.

Deponent says that the story prepared by R.heCravens was
not the truth amd that the evidence E!eganmt gave at the above-
named trisl was not the truth; deponent now says that it is true
that his wiffe Minola was employed at the home of lir .8elig~ where
Lep MJFrmk resided, and it is true thot on Saturday, April 26,

; 1.:1.3 home .to see his wife, but depon ent says
that he reached the Boliiohnme a 1little hefore 12 o'elock noon and
gk whistle Dlow at the Southern Railway

whistle ;ﬁw he left the Selig home and walked up Ceorgis Avenue
%o Pulliam Street, then up Pulliam Street to Basa Street and to

/'.

i)
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Pulliem Street. fr s
Deponent says that when he resched the Selig home on
saturday, April 26%h, that his wife was prepering the noon time
meal,but had not yet served 1t, end that she 4id not serve the meal
before he left the houses - .

Deponent says that he did not see Mr Jrank at all on
April 26,1913 and that his evidence at the trial of lirJrank wos
the result of a plan perfeotoed by ReleCraven and others to collect
the reward offered for the arrest and conviction of the murderer
of lery Phagan.

Deponent saye he told Mr R.L.Craven that he did not want
to tell any lies on MrFrank,but lr.Craven would tell him to go
right ahead and do vhek he told him to do,and tha* he would get
the reward slready referred to above, and he was weak enough to
d» 88 Mr.Cravesx told him to do. 3

Deponent says he is sorry for all the wrong he has done
to lMre.Frank,and that he wents this true stateoment of facts placed -
in the hands of MreLeZe.Rosser, to be used by him with the hope thet
same can in some way undo the great wrong he was lead to do,by the.
white people he wes working with at the store of Beok & Gregge

Deponent agein says that he did not see Leo LFrank at
eny time, or place, on Saturday, April 26,1913, and that he willso,
testify when called upon at any time. . :

] (8) &lbert loKnight <

Subsoribed and sworn to
before me the 18th day of Jenuaery,-1914
= {3) G.’.H’.Burke,
Notary Public, Fulton County.
Sworn to and subsoribed,signature acknovledged before
me Jane 19, 1914 =

($) EeDeThomas, Chief Judge,

Munieipal Court of Atlanta.

CHARLES T, PHILLIPS, JRe, Sworn for the Movants  @m I am & report- ]
oer of the Atlmta Jourmal, end as such on the night of Rebruary 21,
1914, I intervi.ewaﬂ one Albert MoXnight,in the Gould Building,in
the City of Atlanta,Georgia,and tha reauvlt of my interview with |
‘Albert MoKnight appeared in the Sunday issue of the Atlanta Jounral
of February 22,1914, and sald interview ocorrectly appeared therein..
. I ofosely questioned Albert MoKnight regarding the a:ffi;iavit re=-
forred to,and MoKnight stated to me that the affidevit -made to CeW
Burke a Notery Pubiic for Pul_‘aon County ,Georgia on_.;ame.r.r',; i9,1914,
wes in every word mm the truth. I asked him if CeWeBurke or amy
other person,offered him any inducement or reward for the making

of seid-affidavitand MoKnight stated to me that hc wade the affi~

davit of his own free will and aco.ord. without any promises what=
soever 'frém_‘u.w.Burlce or any other source anl made it simply becouse
1t was the twuth. U.f.Burkp was preseng, tut did not in any way
i interfere with mﬂij axaminé.tion of Albert MoKnight. He
__sta:t: ol ‘repeatedly to me that he regre#ted the fact that he had — -
35 utterid liia agains t L{r.li'r;nk and expressed l.limsalf a8 anxious at

-' thet time Go reobify the wrong he hal done Mr JFrenk and set.hifiself =

'gtraight, in the eyes of the warld, .
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Co We BURKE, DAN S. LEHON, Sworn for the zﬂn We have been em=

ployed in investigating the Frenk cese. On or about the 9th dey

of April,1914, each of us,bogether with J+0eKnight ,went to the

then boarding house of Miss Ruth Robinson,on Capitol Avenue. The

affidavit purporting to be signed by said liss Ruth Robinson,on the

9th day of April,1914,before J.0.Knight,Notary Publioc,for Fulton

County, and whioh has been introduced in evidence in this oase,

was signed in our presmnce, end said JeN.Knight swore liiss Robin-

son,after he had read/#same to her end she said it was true and

then signed it, C.W.Burke had previously thereto acted as Notary
—— Ppublic in taking Miss Ruth Robdnson's effidavit, but that inesmuch

as thet affidevit was token sometime agom and that there might be

no doubt about the correctness of the affidavit, it was decided

that it would be agaln submitted to Miss Robinson for her approval

s:r;d affidavit,and that was done as above outlined.

Do Jo FREER, Sworn for the Hovant. 1 am a court reporter and re~

~ ported the case of the State ve, Leo M Femk in Fulton Superior Court —

at the July Term,1913. I reported the testimony of Miss Ruth
Robinson, ond said testimony is as follows:

"Direot exemination by the Solicitor General:
Qe Miss Robinsgon,did you ever workat the National Penoil Compeny's
place of business? A. Yes sir.
Qe Did you know Mary Phagan? Ae. Yes BIir.
Qe Did you know Leo ll. Prank? A, Yes sir.
E. 31(1 ygu or not, ever see Lem M, Frank telking to Mery Phagen?
¢ 108 B1lT. '
Qs Tell when and where and how he was talking to her? A Well, ha
was talking to her about her work, when she wds at worke : .
B¢ At workey Ae Yes Bir, ' -
Q, How mch or how often did you see gim. there talking to her?
Ae Not very often. : ! ——
Q¢ Well, how often, end d esoribe to the jury how he did, what he
aia¢e A.kWell, he Just talked to her sbout her work,told her about
her works ;
Q. How would he stand end whet did he do%? A. Well, he didn't do
anything,only he would just tell her ebout her work,two or three
times a day,-maybe. = o - :
Qe Not maybe, what he aid? Ae Two or three times a day, that is
' 8ll he dones -
7 %- I;h.ere did he stand, and wha.t\dia he do? Ae Well, he would stand
" by hers : : ;
Qe Stand by her? Ae Yes sir, \
Qe How close to her? A. Well Juﬁ‘atclosa enough to her to tell her
about her work. : £ ;..
Q. €1lose enough to tell her about her work; what did he do when he
.. telked to her, what did he show her about the penclls, and ha "did
he show it to her? A.Well,when she put plugs in the pencid,when I
_ . worked there, she-pnt mbbers in pencile when I woriied there.
. Q¢ What £loor was she working on then? A. She was working on the
X 4th floor.
936 Qe The fourth fldor; dll right, sud she put rubbers in pencils or
: what? As That was all, i 3 : ; o
Qe Thet was all? L, Yes, | ' i ek : o L

L - % : : 4
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Qe Now - (Mre.Rosser: Don't lead). QeWhet would he do and what would
she do,when he would be talking to her and she would be putting
the rubbers in penoils, A. Well, she seemed to be all right,she
would do jmm as he salid about i{;.
Qs Whet would he mirowxkex® do when he would put thoge rubbers in
" pencils? A. He would just show hers .
Qe How would he show her? Ae. He would Just take upmthe pencils anl
show her how to do it. ’
.Qe Show her, how would he show her? A. He would take. up a pencilm
or two or three of them and put rubbers on them; he would plok
up the. penoils and show her how to put them in.
Qs Tale that penoll now, andl show, see if you can show me how he
told her? A. Thefre isn't any tip on it,
. Qe Well, take tHat one,(tendering a penoil to witness). 4, Well,
" you see the rubbers were down here in & box and he would pick them
upand of sourse, they are made so that he would have to sorew
them in,you Inow,before they went to the packing mmchine.
Qs Show exaotly everything lr.Frank would do therc? A. That was
everything I saw him do.
Q. That is everything you sawhim do® A. Yes sir.
Qe 7ho had hold of the peneil? A, Mary.
+ Qe Mary, amd where would Mr.Frank be? A, Well, he would pick up
some more pencils, and show her, stand there and show her.
Qe The time that Mary had hold of the pencil, where would lir .Frankg
hands be? As I don't Jnow, he would have some of the mnells hime
self , T suppose. .
Qe ‘How of ten did ;;rou see this, and how long & period did it cover?
Mery guik didn't work there so very long before I quit.,
Before you quit; did you ever heard him oall her name or not ?
Yes I heard him spealk to her.
What did he o0all her? A. Celled her Mary.
Called her Mary? .
Cross examination by Mr JRossger:
Did you hear that, aid you jou peally hear him call her name or
are you Just telling that from impression. Ae. I heard it.
Q. How long ago was that? A. That was last summer.
El;ig‘aﬂ sun':mar, you just saw him helping her? A . It was sbout
me,"

-

Je O, KNIGHT, Sworn for the MoventsOn or sbout the 9th day of April

1914, I went,together with C.W.Burke and Daw S. Lehon to d4

Capitfol Aveme, Atlanta, Ga., the then boarding house of Miss Ruth
v —

Robinson; I went there for the purpose of swearing liiss Ruth

Robinson to an affidavit which has already been to the court shown,

signed by Miss Robinson, and swom to by Miss Ruth Robinson before
me ag Jgt_ta.ry-publio on the 9th day of April,1914. I recd this affi-
davit over to Miss Rith Robinson. She said it was the truth emd I
Baxm swore her to it. She signed i1t in the presence of myself and

Ceif ,Burke and Dan Se Lehon, - - _ =
AUSTIN G, DENNISTON, Swoin for the Movante I reside at 600 West
1618t Street, Borough of Manhatten, State of New York. On the 20th -

day of November, 1913, I was in the Olty of Atlanta, State of

~ 'Georgia, and on that day Ruth Robertson, who gave her address as ' _
74 Walton Street, Atlenta, Ga.,, personally appeared-before me-in —
ny- 81tting room at the Weinooff Hotel, and related to me all of

25 ; - =
2! 7 the—Faots and statements contained in ‘8 cortain affidavit signed and

| ®




JEUR |3 7

Visit: www;LeoFrank.org

ewom to by the seid Rubh Robertson before CW.Burke,Notery Public
of Fulton County, & ‘oopy of which affidevit is hereto annexed and
mede & part of this effidavit, When the sald Ruth Robertson related
the faots and stutements contained in the affidavit, she and I were
the only persons in my rooms at the said -Hotel Weincoff. I person-
ally wrote ou't her ctatanent of facts in long hand eas she talked
and later dictated them to & stenographer in the form of the affi-
davit that she lafer exeouted. The said Ruth Robertson met me in
the evening of the 20th of November,1913 in a drug store, the name
of the praprietor I camot give,nom the street address of the drug -
store , though I could go to it e d designate the place where she
met me. I at this time celled the notary public, C.i.Burke, and

in his presence the'said Ruth Robertson carefully read over the
typewritten statanent whioch she then and there exeocuted and swore
‘Ghat the same was trues The said C,W.Burke was not et any time #:-
present -in my rooms at said Hotel Ve incoff dpring the visit of the
gald Ruth Robertson when she rela:ha& the faots of this said affi-
davit,nor was he pres.ant during the time that I dietated from my
longhand notes of her statement to the stenographer who later
transoribed hié stenographioc notes as signed and sworn to by said
Ruth Robertson, ' '

a (The affidavit .above mentioned is as follows)

"3tate of Georgia,
County of Fultone. =
Personally sppeared Miss Ruth Robertson,residingat
74 Waltom Street,in the City of Atlanta,State\of Georgia, -whp upon
oath deposes and says:
I was a witnegs in the case of the People sgainst Leo .\
Iy Frahk,and on the mom/gng of the day that I testified in the ocase
a police &etective whose name I believe to be Bass Rosser, came %o
my house and conducted me to the office of Soliditor Dorsey. This
was my firet meeting with Mr.Dorsey. The meeting was in a room in &
building that I believe 18 opposite, or in the vicinity of the
building in which the trial was conduxted. After being introduced
* to MreDorsey by the deteotive, Mr.Dorsey greeted me very offusively—
"~ He pald he wes glad I had come down to see him, and he was sure I
+ ~would make & good witness and would help him out in the Frank ocase.
He questioned and talked to me in the room alone for about a half
~en hour, beginning at about eight thlirty o'cloock. As I remember it
there was no proceedings in court on that dey until later in the
forenoon, at nine o'elock I belleve; it was on Wednesdaygbut the
dat:ﬁ I dommot recall. In the heginning of the oomarsahon with
Mr JDorsey,he asked me to go ahead and tell him all I lmew abouk
_ M@, Frank end Mery Phegen, I told him I -knew hothing against or
———about Mr.frenkyexcept—that I worked for him,and so far as I knew
y - he was a gentleman in every respect,or words to that effeot. He
 asked me if I knew Mary Phagen end I told him I didd He ipsisted
~that as I had worked at the Nat ional Pencil Company for a consider=
able time, that I muet know momething againgt. the oharacter of Mr,

—
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Frank end easserted thel he waBx a very bad man. I told him that
I knew absolutely nothing apgainst Mr.Frank's character . Mr .Dorsey
insisted that I did, end persisted in the stetement that he was of
bad charaoter. He asked if I had ever been in Mr . Jrank's office.
I told him thet I had on several occasions, always on business
errands commeoted with the work I was performing et the faotory.
He then asserted that I had been in Mr.Frank's office, with him
alone,to keep- dates for purposes other than businessy to which I
., replied that it was not true. He finally openly insulted me by
affirming thet I had had sexuval intercourse with Mr.Frank in his
. office,or some room or place in the factory which Mr.Frank kept for
* the purpose of meeting girls, and he insisted that I knew the locat-
ion of such room and that I knew of other girls that had been to this
room with Mr.Frank. I was shocked by the dsxsk brosd insinuation
~ and affirmative statement of Mre.Dorsey, and I t6ld him that all
such statements and illusions were lies, and that I had never
heard of any such thing ever ocourring in the fadtory, or .else-
where,in which mr. Frank and any glrl employee of the factory were
arties to; and I state now, after mature deliveration and thought
%hnt: I have never heard such insulting language by direct speech
and innuendo, by any of the commonest laborers in and about the
National Pencil Factory, es was used to me by Solicitor General
Dorsey, when in his-private room. He being the Solicitor General
I, being in his office, believed at the time that he possessed
some sort of right.to tims acouse me and ingult me; and,under this
belie?, I was obliged to take his insults and 1lis ten to his
scandalous stdiements, by direct speech and innuendo, without openly
resenting them further than to deny every single one of them,
I-wish to refer to my evidence, as given on the stand ot
the trial of Mr, Frank, es to my answers to questions of lMr. Dorsey
‘ wherein I was made to sey that I had heard Mr.Frank call Mary
Phagan by her first name, "Mary". U]{?on reflection, I wish to ex~
" plain that my answer, as above repeated,vas due entirely to my
nervousness because of the badgering that I had been subjected to
by lir.Dorsey; and, as a matter of fact, I omnot rec=ll one single
inoident wherein I ever heard lMr.Frank address Mary Phagan by sny
name, and this is the various truth. I could not reeall, or cannot
recall now, under cslm deliberation that I ever heard Mr.Frank
address Mary Phagan by any name, a8 I have .ever seen him speak
with her at any time or place, except when instrueting her how to
: gargorm her work better end more rapidly while at wer work in the
L agtory.

B =

[

) Referring rack to my first call on Mr.Dorsey and where
e had questioned and talked to me for about a halfan hour, at
the conclusion of which I was directed to another large room, ad-
Joining I telieve where Mr.Dorsey talked to me, in which there were
twelve or fifteen other .girls and women - all witnesses in the
Frank case, and called by lir.Dorsey, according to my understanding
Among these girls, I remembor one Carrie Smith, Myrtie Cato,Maggie
Griffin and Dewey Hewell. I remained there until about 12 o'clock
when I went to the courthouse and took the witness stand.
. I will also state that before lMr.Dorsey went over to the
oourt house, he oame into the room where the girls above descoribed
and I, myself, were, and gave us a lecture—and toldus all that,
when we went on the stand to go right ahead and tell everybthing we
knmew and answer his quesfibons right off sharp. After the lecture
Id1dn't see Mr.Dorsey again until I went on the witness stand in
the court room,
While remaining in the large room with the twelve or
fifteen girls, before I was called to go to the court house , there -
was a great deal of talk and gossip among the girls there, some
of whom sald they Imew nothing against Mr.Prank and that Ja'hey were
_ timid and were afraid that they would be soared when they went into
courte. Maggie Griffin,however,appeared to welcome end relish the
ldea of going on the witness mm stand and told several times how she
wag golng to just tell everything that Mr.Dorsey wanted to know,
when she went on the stand. Dewey Howell said she did not know
———————anybthing-ebout Mr.Frank or Mary Phagen,or anything comc erning the
- cagse, and Maggie Griffin volunteedag,with enthusiasm, to tell her
i w ) _what she had to say, and did tell her and rehearsed her at one :
' e.-Blde of the room. I heand Meggie Griffin tell Dewey Hewell ~that she
- must say that she knew Mr.Prank and knew that—he—was—of—bed clg Tact=
2‘ ¢ er, and that she knew Mary Phagen,and to tell everything bad she
& :3,) ~could think of about him,-and to-say that she had seen Mr Jrank with-——
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his hends on Mary Phegan, end thut she had seen him whisper to her
or talk to hé¥*with his face olose to hers. Mgggie Griffin and
Doewey Hewell left the lerge room deseribed two or three times to-
gether, ond returned togother and I heard Dewey Hewell say repeat-
edly thot she was afraid she would forget all Moggie had to;d her
to say when she went into the court house, and lM:ggie sald ,""Ve will
0 over it agein, so you wont forget it", This was repeated several
imess I recall heariig Dewei Hewell say pointedly that she did not
* Inow where Mery Phagan worked and that she did not know her by
name; but she was rehearsed to know her by Maggie Griffin, in that
room, and to say whatever she d88 say on the witness stami. I haove
~ seen the evidence as reported as being given by Dewey Hewell, and
recognize in her answers precisely what I heard Maggie Griffin tell
hor to say. I don't believe either of thesc girls appreciated wha
1t was to swear £ix falsely, as they were giggling and lamghing
over the evidence-they were to give when they went on the witness

stand,
I have read this statement, wnd subscribe my name
'herato under oathe " y
Ue We BURKE, Swom for the Movant. I an aoquainted,and have been
for years,with -Aua'bin Ge Demnistone. On or sbout the 20th day of
Hovenber, 1913, the said Denulston was in Atlanta, end as I under-
—gtand, was 'engaged in doing some special work in the Fremk cuse,
On thetday - I was asked bu Denniston, as a uotary publie, to swear
liss Ruth Robertson -to an affidavit, which affidavit is h ereto at-
. tached, marked Exhibft A, and made a part of this affidavite.
This affidavit was presented to liiss Robertson and I read the same
over o her and she swore to the seme in the presence—ofthe ouii
" Dennis ton and myselfs I had nothing to do with writing the affi-
davit, nor enything to do with taking the affidavit, except act as
Hotary Publio, When seid affidavit was read %o lilss Ruth Robertsm
she sald 1t was the truthe - .

(8ttaohed as exhibit a is an excot copy of the effida
affached to the preceding affidavit, signed by lilss Ruth Robertson)

. GROUND 10, ,
Do I, nhoiumfg, Sworn for the Movaate I am & Notary Public in and
for the County of Pulton. 48 Sach Hotaxry Public, I took an .ai':fidm:it
from Mrs.lMemie Bdwerds, formerky Miss Mamie Kitchens, dated April
-_15.1914! ¥ road the affidavit over to Mrs.Edwards before she signed
it, and she stated that it was true. After reading i over %o her
___she Signed 1% and I swoxe-her—to1t. Dan §% Tehon was present with

mo when the affidevit wee resd to her and heard Mrs. Mamle Edwards
say~that 1t was true end saw her .aign it. "The affiant made no pro-
test as to the substence or words . of the affidavit, ani after hoars

~-hng=3-b-roat,—slie—signed-Lt WLthowt protent saying Himt tho gamo in .

‘frue, Sald affldavit was changed in sceoxdance with the s tatements
—made 8t the Ukme by Mres Mamie TIdwerds. o s

3 s
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- DAN S. LEHON, Sworn for the Movent. I was present when Mrs.Mamie
_!dwﬁrda made an affidavit,dated April 13,1914, before Daniel Irwin
MoIntyre, which affidavit was teken in the Leo M.Frank oase %o be
"used upon applietion for new triel. 1 haé\rd sald MoIntyre read

the affidavit to Mra.Mamie EBdwerds, hesrd her sey that it wes true

and saw her Bign. it.
_ GROUND 11,
LEMMIE QUINN, Swown for the Movent. On the 26th day of January,lsla‘i.
I introduced Marie Karst to O.W.Burke,while they were in the store
of J.H,Nunnelly on I'o-aohtrea Street in Atlante,Georgila,and the said
CoeWoBurke then and there told Mies Karst that he wanted to telk

°

with her regsrding the testimony she gave at the trisl of Leo M,
Frank. I heard the entire conversation between Maris Karst and
CoW.Burke and hesrd Miss Karet give ti Mr.Burke the affidavit, of
__whiah a copy is attabhhed to this affidavit. Miss Marle Karst made

the affidavit of her own free will amdl I heard her tell l{g.Burke
that every word of seme was the truth, and Mr. Burke did not hold
out any inducements to Miss Karst or offer her reward of any kind

“for making affidavit referred to.
(The following is the affidavit referred to above)"

Georgia, Fulton County.
"Personally eppesrs Miss Marie Kerst, ofl956
Kelly Street,Atlanta Fulton County,Georgiawho upon oath depomes and
says thet she worked at the National Penoil Compeny about eighteen
monthse previous to January 1912 end that she knew Mr.Leo M.Frank.
i Deponent says that she was & witnese for the State of
Georgia at the trial of Leo McFrank,who was charged with the murder
of Mery Phagen.  Deponent saye that she testifled that Mr Jrank's
charaoter was bad and that she was not oross mxmims exemined.
Deponent now says that she had been asked as to how she
knew Mr,Frank's charaoter was bad,and she oould only have said
becanse she had heard girls at the factory say that they were
afrald to have Mr.Framk catoh them loafing. =
Deponent says that no girl or women ever told her that Mr,
Frank had ever in any way insulted them,and depdnent sa{s_that Mr.
Frank never did in any way aot in an unbecoming menner toward hers
Deponent also says that she never at any time saw any women in Mr,
Frank's office;and she never heerd any other girl or woman say that
they ever saw any woman in Mr.Frank's office-drinking or eoting— — —
——in—eny way unbecoming to ladies. = T A - i :
, Deponent saye that she was brought into the case againet
Mr .Jfrank by eity deteotive Bass Rosmer snd that she was subpoensed
to the office of Mr,Hagh Dorsey,in the Kiser Building,twice before
'the trisl,and questioned very closely by Mr.Dorsey. Deponent says
‘that Mr.Dorwey told her to say that Mr Frank's general oharaoter
‘was bad,; and ,illustrating to her how he desired her to state that
Mr.Frapk's oharacter was bed, he 28id;"I went you to atate thet _his
= o, ‘Charsoter is bad,just a8 you wonld say that Mayor Woodwrd's otr-
F —24]_—11:1:61'1515“' "“I'B‘ﬁhﬁﬁiﬁ"l‘iﬂi& %0 her: "You have heaxd theab
= ‘Mayor Woodwardis a man of bad ehsrsoter, mad in the same menner Jour i
have heard that Mr.Frenk is & men of bad o racter. That is the wey
‘I want you to testify and I wamt you %o answer my questions right:

off sharp and guick, .Deponent alsd seys. that when ¥r.DoFsey was— -
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“prompting her and guestioning heer in Hs office, he d1id not at any
£1m use the wonl laseiviousness,but when she went on the witness
stand,he did use the word,and 4id ask her 1f Mr Frank's character
for lasociviousness was jood or bad, and she answered bad in the
face ofathe fact that #he 41d not know the meaning of the word
"lasoiviousness”,end never had it explained to her until today; amd
since the explenation has been made,and since she understands the
worde ,she most emphatically denies that Mr.Frank's charaster or
reputation so far as she knew or kmows, is bad for lascivbusness.

: Deponent ugl that Mr.frank always made the girls at the
faotory attend striotly to bus iness,and thet he was not generslly
liked by them on account of his striotness with them in his dealings

with them regarding thelr woirk. :

: (Signed) Marie Karst"
0. WBURKE, Sworn for the Movent. I never told Merie Karst, or any
one else,that I hed tsken Miss Lillile Pettid out to see her sister,

or
Miss FNellie Pottia;‘% I told Marie Karst or eny other person
that Miss Nellie Pettis had admitted to me and her sister-in~-law,

Mrs.lillie Pettis, that what she had éworn on the hearing before
the coroner anmd on the trial of the ocsse of the State against Leo
M, Frank was untrue. |
‘8s 0. ENIGH?, Sworn for the Movent. I am a Notary Public for
Fulton County, Georgia, and as such took an affidavit from Miss
—MarieKarst on -t&e--?th-ﬂnyw! April,1914. I, CeW.Burke amd Dam S.
Lehon,together, went to the home of Miss Marie Karst and met her
in her parleor,and while there in the presence of the mrties
named , the affidavit dated as aforesald was read to said Miss Marie
EKarst and she sald it was trué, and without making any objeot ion
to it, swore to it ap!rnignad it.
Ce Wo BUREE, DAN 8, LEHON, Swofn for the Movante. Together, with
JeO.Knight, a notary publio, we went to the home of Miss Marie
Kerst, on the 9th day of 4pril,1914, and saw her in the m rlor
of her homo. Wiile there an effidavit, dated April 91:!1,191!. in
the Frank ocase, was read to dald Marie Karst by the Notary Publio,
Je0.Knight ,and after it was read to her, she stated that it was the
truth hmuﬁpon_gua!-:.o,xugns—mn-,-ueramahe—ugnea—it—inmv -

' our presence. " 15 :

- BABBI DAVID MARK, Sworn for the Movamt, Between one thirty and two

T_o‘ﬁloqt PJMeon Tnesday, April 14,1914, accompanied: by Dan S. Lehon

J'llr_l iy MoFrank end O.W.Burke, é. called on Mary Rioh, who conduots

. 8 enell lunoh wegon on the sidewalk loosted on West __Iiun&e'r g_l_t_fi;t_ '
botw_oon Forsyth Bt?oat end Madieon Aveme,sald wagon being situated

e _24,2_ near the &l-.lg_L_ih'_a_ﬁ_m_th_:hhn.mr.oi’ the National Pencil Come

B




pany's faotory.I reed the attached blank affidavit to Mary Rioh,
which affidevit is hereto attached and marked Exhibit A, and asked
Mexry Rioh u same was the truth, and Mary Rich said, "Yes sir, it
is_true, exoept the time should be two thirty P.M. instead of two
™ " fifteen P.M, _'_orplé.'ining_ tm t thereason she was positive about
the time was because she remunbeie_;l. that a white man passed heﬁ'.
with a 8rip in his hand going toward the Terminal Station; that she
asked for the time of day'and she paid he looked at his wateh and
*  replied that it was tho thirty o'clodk. She further said thet this
happened just after Jim Conley hed left her, but that she did not
" know where he(Jim Conley) went. Mary Rich stated that she had
sworn to God not to sign anything and on this account and because

of the newspaper notoriety thet had been given her had hurt her

f'ra‘da, she would not sign anything. She said she was telling the
truth end that was all she would ever tell.

DAN S. LEHON, Sworn for the Movant, Everykhimg word that is
outlined above is the truthe I heard Mery Rich tell Dr.Marx every
word as eworn Yo in this effidavit end heord Dre Marx read Exhibit
A to her.

¥ (The following is Exhibit "A" referred to above)

Georgia, Fulton County.

} Mory Rioh of 24 Welmut St., Atlanta, Fulton County,

- Georgia,deposes and says that she knows Jim Conley, and that at
abou® 2,15 o'olook PoM. Saturdey, April 26,1913, Jim Conley came
to her lunch wagon located on Hunter Street near the alley be-

~ tween Madison Avenue and Forsyth Street sbeing the same alley that
runs at the rear of the National Penc il Faot ory building. Depon-

+ et says that at the time and howr referred to the said Jim Conley
purchased a twenty ocent lmnch from her and #he did not see sald
Oonley that day any more." ;

¥ —

, GROUND 14,
" 8o W, BURKE, Sworn ‘for the Movant. I kmow U.B.Dalon and met him

Delton an affidavit. I met him while at work in an orchard amd

told him that I wul.d 1ike to have a telk with him in my room at

the Brii@f_?_rd Hotel thab night at eight o'olook., Dalton agreed to

~ meot me, end I sent 8. boy after him, when we talked over the Frgnk
" oase for about twe hours. I $old Dalton frankly thet I aid nob -

243 _'i;olio'ro the testimony he h.tﬁ glven & the trial to be. tl;.e trath,

also that 1 414n'% believe Dalton-even knew Leo M, Frank, Dalton

\

at Fort Myers, Fla, about two monthe ago-and-seeured—from said— —
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. there in contained were true, and if it was his affidavit. Dalton
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stated to me that owing to the fact that I had been a former employe
er of his brother 1n- law, I_’I.N.Ba.rbor.and further because of the
faot that s8id Bwrber had spoken very highly of me that he (Dalton)
would tell me the truth about hies testimony at the trial of Leo M.
Frank. He then and there pioceeded to freely give me the inform=
ation ocontained in the effidavit whioh has been presented at this
hearing, I wrote out Dalton's stétement in long hand &t the time
he gave it,and on the following morning I gave ilbe long hand copy
to John U.0ameron, a stenographer at Fort Msy Myers and instruoted
sald Cemeron to tppewrite saild statement ver’butim_,wﬁioh Cameron
d1d. I then seoured the services of a Mr.Hendry en attormey and a
notary publio,and in an amtomobile went to the country where Dalton
was at work. Dalton at once came dom to the automobile and I in-
toeduced him to Mr. Hendry. Hendry read over very carefully the
effidavit dmp I had had prepared and asked Dalton. if the statements

answered 1t was true and that it was his affidavit,and then and
there Daelton held up his right hand and swore to the same and sigmed
it across the fender of the automobile., When Dalton stated he would
like to meet me at Fort Myers that night at 7 o'clook,I agreed to
meet him there. However, I did not know when I made that appoint-
ment with Dalton that the only train by which I ocould leave Fort
Myers that day wes scheduled to leave that point at 3 P.M/ and
after asoertaining that to be a faot,I left there on said train,
(returning to Atlanta end I have never seen Delton sincee On the
pight I took Dalton's affidavit in long hanmd ,Dalton asked me if

I had any influence with some of the var ious rraaiar mechanics

in charge of some railfoads running out of Atlente, stating thmt

he would like very muoh to seoure & position a.é rallroed fireman.

I-told dwp Dalton—thatI-knew oneor-two master -mechanios;nt odng——

to the factthat Delton was a witness in th"o Frank oase and o

the further fact that I was woxkiing on that case,it would be im-

. posaible for me éo}gtoroode with enyone 'I:_o try to seoure Dalton a
position, end Delton then sgreed that he understood the situation,
“Dalton wanted to know if I was etill oomnected with eay reilrosd
oompany, and I t0ld -him I was not, Dalton also wanted to know &f

204

1314 not have some influenoe with offiokls of the Sonthern Railroad
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. by whioh I u,oui_d_ seoure ‘him a pedss from Jaoksonville to Atlanta,
I__. — ——@8nd return,steting thmt he had a danghter or aﬁter in law whom he
desired to visit. I explained to Dalton that while I had friends
—wWith the Southern Rellway,It would be impossible Tor me %o seoure
a pasg for him or’ even for myself, owing to the present rass lawsg,
I explained to Dakton. that 1t w’_ould be impossible for me to do him
a favor of any kind while the Frank ocase was pending, and Dalton
acknowledged to me tlnj: he understood that for that reason I could
not do anything for him. Therc never was any cmveraatit;n which
took place between me and Dalten with reference to the Pardon Board
of Georgla, and I positively never offered Dalton any money in.any
smunt. At the time Daltan made his dff1davit, same was read over
to him by Mr.Hendry, and not by me,ani Mr.Hendry seid nothing about
aald affidavit being t;akai:-to be used before the Pardon Board.
Dglton had plenty of time and toek plenty of time to listen to the
<seading of the emtire affidavit,nnd Da:l.ﬁn did not ask mé or Mr,
Hendry when he would get any money,and there was no mention made of
any money at any time during the conversation with Dalton.
GROUND 14%
HENRY A, ALEXANDER, Sworn for the Movant. The faosimile photograph -
of the yellow murder note appearing in the pamphlet issued and dis )
tributed by me in February, 1914, in reference to these notes, is
identioal with the faosimile of said note appearifig in the original
brief of evidence in this oase, £1led in Fulton Superior Court, and
approved Ootober 31,1913 by Jnd.g’e Roan as a true, o orrect and ocome
- plete brief bi the evidenoe in said case; It is also 1den'§10a1 with
the facsimile of said@ note appearing in the certified copy of saild
brief of evidense on file in the Supreme Court of Goomia,?g ﬁao
.1donﬂnalﬁviw—the'TaoﬁimIIa_TﬁiJi of sald note appearing in the‘
printed copy of the Brief of Evidenoe £iled in the Supreme Court.
A ocopy of 'aaid note ie hereto attached, marked Exhibit "A% e
; (The exhibit sttmohed to maid affidavit oonslsts of a-
Ehotogra hio copy of one of th- notes found by the body of Maxy

. Ehagan,the seme having been designated on the original triel as
| State's Exhibit 2,) o A ey, ..

EERBERT G, sgm", Swom for the MoventeI have been employed at”

“$he National Peno 11 Pactory stnos 1908. I worked at the Nabional.

| Penedl Gompsny during the yesr 1912 amd was in the o1ty oontin-
uslly during the year 1912 . 1 lkmow Heury p. pecker,who was bhe
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 master mechanio of the peno il company.I know that Beoker resigned

" his position during the month of December, 1912, Boaker!'s office

was on the fourth-}loot__ of the pencil company's plece of business,
.and I know that Beecker issued orders on order blanke from his of-
fice,and there were in Becker's desk at the time of his regignation
duplicote order blanks,both in hi_;_'ab_l_e_t_ formse and in loose leaves/

At the time that Beoker resigned s mix change was made in the offige
and dressing room:paoo on the fourth floor, the part where Bed:‘er'a
office was being changed to & men's drees ing room,so as to enlarge
the box room capacity. In meking this ohange,Becker's deck was
emptied into the room wherein it was loocated on the fowrth floor,

_Beokacr'a desk cmi;;inuﬂ @& nunber of blue prints which were very

. valuable,and these blue prints,which belonged to the compmy, were
taken from Beoker's desk and put into the steel cabinet whioh was
in the room oocoupled by Beoker as his office on the fourth fldor,
The other contens of the desk were emptied ofit on the fourth floor
and put into trucks to be hauled into the basement. I personally
Temember the eweepers getting the trash out of the way. After the
desk was emptied, it was taken from the fourth floor to the sten~
ographer's office on the second floor,Wwhere I personally used the
same for several weeks until my departure on the roade. On the dgy I
left for the road, in Jaauary,1913,this - desk was in the s tenographerts
0f£1Ge end not in Fraik's private office. I herewith attach involice
-from the Cotton States Belting & Supply Company whibh said invoice 1s
in response to order blank #1018 ana #1019 issued by HeF.Beoker,
said order blank #1018 being the one upon which the notes found by
the body of Mary Phagan was written by Conley. It was the oustom

. of Beoker to issue requisitions on these omder blanks and for the
_Beme to be acknowledged by imwoice when the goods were shipped.

- _(Attached to the foregoing affidavit wes the following

invoice :"Ootton States Belting & a;xzply Company, Sold to Netional

Penoil Oomparg Atlanta, Ga,, 6-3® 09. Your order No, 1018 &
1019, 1 Po 1-1/8 x 8% X 18 Moh Steel, 1 Bo 6/8x 6x 6 Eo -~ -§8,00")

- T Fe ZIGANKI, JOSEPH STELKGR, HERBERT G. SOHIFF. Sworn for the Movant s

" We Imow when HoFoBecker's desk on the fourth floor of the National
Pencil Company's place of business was cleaned. out dut and venoveld:

= ¢ .__5._____tm_t!ie_£onm_ﬂo°h—!!bh—wm‘l —about _that time

. Becker resigned as master meohénio of -the National Penoil Company in

>

F = __(_ano month of December,1912. The desk was emptied of its oontents
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" which wexe ‘thrc?wn on the .;'Eloor 4in the trash and certain blue prints
found in the desk were placed ih the steel cabinet on the £ ourth
floor. '

GROUND 16.
Je Wo WRENN, Sworn :Bor the Movant At the instmutiona of G.W. Burke
I oalged on Ivy Jones at the railroad freight depot. I xmmextm
reprefiented to Ivey Jones that I waaigggang}ggout en socidntand
that the iujp.ro'd man hed given his (Ivey Jones') name as e witness
to the allegdd #nocident. I asked Ivey Jones what he knew regerding
 the ascident thathsdtaken plece on April 26,1913, and Jones replied
that he had witnessed no aceident on that date. I told Jones that
I could not understand why tha___injumd man had used his name as a
witness and asked Jones if he would not detell to me his et ire
movements on Memorisl Day and to desoribe each person with whom he
ceme in oontact. This pretense of looking into an accident was
adopted for the reason that I belleved that if Ivey Jones' mind was
teken dway from all matters conneoted with the Frank cese, he would
tell the truth as to his u.ov;anonta on that day. Thereﬁpon Jones
made the statement set out in his affidavit, I taking notes of his
statement and carried them to C.W.Burke, Burke dictated from said

'notes the affidevit already introduced, dated February 6,1914,

The affidavit as written was then carried to Ivey Jones end read
over to him and Ivey Jones ewore to it in the presence of said Burke
signing his neme to it . The paper signed by Ivey Jone)s did not have

'big letters at the top like a gz-'o__oo.;cy- store heading, end it is not
‘true that Jones signed 1t with a penoil,but he did sign 1t with a
fountain pen. No protenao_ was practiced ‘on Jones to get him to

glgn the paper, Wt on tﬁo oontksry.Ivey Jones signed the paper
wluntarily efter he knew just whet it oontained.

Co W Bﬂm; Sworn for the Movent. On or about the 5th day of .
Pebruary, 1914, T instructed -J.'. We Wrenn to locate one Ivey Jones,

& negro truck driver who appeared as a witnsss for the Btate in the

trial or Leo M.l'rank. I mm;motml Jrrann_to pa:oi:ond to Jones that

24"‘" he wes one.of the oleim agents of one of the raﬂroadr that the-
raﬂrona had been sued by & . man who gave the neme of Ivey Jones
asj_wit'nen who had peen the acoldent, which ocourwdd on:Memorhl

-
al
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 dey. I instruoted Wrenn to leam from Jones pia entire mov ements

on that day end the name of each person iﬁ-o.in he met that day.
Wrenn afterward returned to me and stated that he had interviewed

Jones; that Jones d1d not witness an acoldent of any kind on Meme

- orinl Day and that he- very -reedily gave his movements on kimix thét
day, in detail. From the notes furnished me by Wrenn I dioctated
the affidavit whioh was signed by Jomes on February 16,1914.After
writ ing the affidavit we loocated Jones at the ocorner of Decatur an
Collins Streete I resldl the affidavit o_v‘o.r very carefully to Jones,
who stated thgt 1% was alrigh_t. with one exception,which referred
to that part, which said that he and Buddy Perry went to a bali-
game, Jones atating that they both went &k to a ball game, ut not
together . I oorreot:/the affidavit in pen anl ink and Ivey Jones
then and there held up his hand, swore to it and'signed it, using
n&;: it:untain pe, o il
ﬂt swoxn for tﬁﬁiﬂ'.— I know nothing sbout any
attempt being maie to induce Helen Ferguson to leave the city,nor
about any young man offering to marry the said Helen Ferguson.
I never at any time met Helen Ferguson on any street ocormer of
Atlanta with Jimmie Wrenn. I never at any time talked with said
Helen Ferguson about the Prank case on thestreets. It is true
Jimmie Wremn brought Helen Ferggson to see me et the office of Jo
H.Porter located on the '?tﬁ floor of the Grant Bullding,® but I
4id not at ey time ask hlar to change her statement in the Frank
case. I did ask her for‘a,n a‘l‘_:tid%wit régarding Jim Conley-at-
taoking herin the #actoxry of the pencil oompany and sald Helen
Ferguson readily gave said affidavit. It is true that I esked Helen
Ferguson if she had told the truth at the trial.o:r Teo McPrank and
she 1‘r§1atod that she hed, Helen Fergueon did mmkk qqt_ remain in

the office of J.H Porter at the time above mentioned, exceeding
thirty minutes . ‘ . i
e 2 o
__M Sworn for the Homnt. I was present on the 10th day
of April,1914 when Jesse E. Duffy swore toan atfidavit before J«0.
Enight, Notary Publio,. Said affidavit wes read over to M:Ery.by
24& _8aid Enight and a:ttor it was read over to him sald Duﬂ; atataa

1% was the tuth, Se1d Kuight then swore m:ey to. the afﬂaav:. S o
D wf:fr signiag 1b.. . .
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Bo WILDAUER, OTTO 8 A I. ALBERT 8, ISBAC HAAS
HERMAN J. HAASM. H. REGENSTRIN, Sworn for the Movaut. On Friday,
May 1,1914, we ﬁat JeBeDuffy at the office of fha Capital Oity
Chair Compemy between 8 and 9330 PoM. Ho:'r‘d'art J. Hoss was also
present., The affidavi® of -T.B.]?u:tty executed April 10,1914, before
~J,0.Knight was shown sk to Duffy_end Duffy acknowledged the sig-
nature to the affidavit as hie and that at the time of signing

the e:f.ﬁdavit. he was properly sworn by the notary J.0.Enight;

that he received no money ox promise of reward or position to make

this affidavit by C.W.Burke or anyone else; that every statement

contained in said affidavit is the truth. The affidavit was read
to Duffy end he acknowledged each and every statement to be the
truth, with the explanation only that the $7.60 referred to in

gald affidavit was for two days time as witness and railroadfare,
" and that the same was paid to him by the County Commissioner's

office upon the order of the solicitdr General, who gave sald order

to Duffy and that with this explanation each and every statement
therein is true. ) '

Oo W. BURKE, Sworn for the Movant. I know Jesse E., Duffy and kmew

him several years before the murder of Mary Phagan. I alse knew

L.P.Fubanks and Mell Arnold,all of whom were working for the Sou-

thern Reilway et the time I was employed by the said oompany.

Said Duffy and 32 other men were involvel incar stealing charges
with the Southern Railwey,all of which oases were nolprossed,withe
-out any inflIuence being exerted in that direction by me. Qulte a

mumber of these mm=m arrested were givenm their posit ions back,

—nd I was asked bn Duffy end others to assist them to regain their
'Tpoaitions.and I have done all in my power to have them reinstated,
_and did succeed in heving )-I.I.Amold, and attempted to have Duffy,
_ ALeJossee, BeO.Duffy and J.R.Miles reimstated. These efforts were
’ _began before the murder of Mery Phegen end had nqthing to do with

" matters growing out of this murder. I mevered my conneotion with
~—the Southern Railway on-July 1,1913 end on July 20,1918, at the.
* instance of Rr.i_._i_’..nouior I went to work investigating the Frark
L case Severslmonbhe after the triel I met seid Duffy et the-home
24() of I-.I'.nu'banh. In' the presence of Eubanks and M.YoArnold, Duffy
m. an af:l.'mavit in the axaot wo:ﬂl o:f the a:l.'ﬂdavit dated Apr«!.!

10, 1914 ba:toro % O.E!IGK! o8 notary p'u'hlio. MJ that timo not hing
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wae paid to Duffy nor did I premise to give him & Job at $16, per
week, nr any other job. to ma.k'e the affidavit aforesaid. On the
oont;ary. Duffy mede 1t :i'ruly and voluntarily and he stated at

_ the time';.:hat it wes the truth. Dan S.Lehon-was also present when
the affidavit was teken by Knight. Knight read the affidavit over
to Duffy end.Duffy stated it was true, held up his right hand and
swore to it and signed it before J.0.Knight, notary Public.
Ho 0% KNIGHT, Sworn for the Movent. I am & Notary Public ;for Falton
Oounty-and- 414 swear Jesse E.Duffy to an affidavit dated April 10,
1914, I read tha af:l’:l.davit to Duffy and asked him if it was true.
Duffy stated it was true, whereupon I had Duffy ralse his right hand
and swear to the affidevit end eign it. Duffy not only made no
objeotion to it, but sald it was the truth. —

JNO. R. BYINGTON, M. ANGIER, E.A. ANGIER, Do I, MACINTYRE We Re
m__h

MASSENGALE, Sworn for the Movent. We know He 0. Knight and

know his generel character for truth and veracity, and the same is
~good, and we would believe him on oath,

ZED AMENDMENT

OTTO SCHWAB, ISAAC SHHOEN, ISAAC HAAS,Be WILDAUER, DAVID MARX,

— Sworn for the Movent. We met Mrs,Meud Bailey ani Hrs_.llay Barrett
on Thursday, April 23,1914, betwemn. the hours of 7 and 8 P.M. in

~ the office of Messrs,Herbert J. and Leonard Haas. The affidavits
of said Mrs .llay Barrett and Mrs .Maud Bailey were exhibited and

- read over to sai Mra.May Barrett and Mrs.Maud Beiley,arfd the said
affiants acknowledged their pignatures,and stated that at the H.mo
of sisn:lng their roapsot:lve a:tﬁdavits they were properly éworn
~ by a notary publio; that they had receivedno money or promise of ¢
reward of any -nature whatqooiorfar making Baj.d affidavit, nor had
- any- threats,- :l.ntims.dauonn or- eoercion of any character been used

_1n order to force them to meke said affidavits. They further stat-

| od that the oontens of fheir =igx -affidavite were true in every
partioular, .

ym MARX , hom for the Ilovunu '.!hnrsday, Apr:.l 25,1914, we wore =
1n the o:r:fiu of lloura. l!orbort Jo and I.oonawd Huas in the 4‘bh

P
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made an affiﬂa.v:l.t,"of date April 23,1914. s_a':l.d affidavit was read
aloud by said Annie Mend Carter and she ‘th ereupon signed it and

was duly sworn by the hotary Je0.Knight. Some of us questioned the '
said Annie Memd Oarter and asked her whether she had received any
money or promise of reward of any oharacter and she an.sworod that
she had nbt, and that she hed not been coerced or int imated in any
way 40 meke said affidavit. She further stated that every state--
ment contained in said affidevit was true.

Movent alse introduced the following testimony:

GEORGE EPPS, Sworn for the Movant. I am at present at the Reform-
atory in Millhdgeviile, Ga. In August 1913, I was witilems for
the State in the oape against Leo M. Frank. I was also a witness
before the Goropof'a inquest. Both at the Coroner's inquest ana
the trial of Le M. !'rﬁnk I 8Wo re falsely. @ was persuaded to give
the false testimony in both of the hesrings by police detective
John Biack. The only statements in my testimony at either the
coroner's inquest or at the trial that is of tmth is that I knew
- Mary Phagen and that I rode on-& street ocar with her on the 26th
day of April,1913.My home is in the neighborhood in whioh Mary
Phagen lived and most of the noighboi'hood kmew her, ad it was
knownthat John Blac; was meking inquiries there f or boys or girls
- Or neighbors fhat knew her.  In May 1913,I was employed at the
Hiréoh- & Spits Spring 'Bedll'act:ory,and one day I was told somebody want-
ed to see me. The man who wanted to see me said he was detective
John Black,and thet he understood I knew something sbout the Maxy
Phsgan ocase, In reply to his further questions,I admitteﬂ” that I
knew Mary Pha.gen.gnd.alao t0ld "him that I rode down town on the
~ sameé ocar with heE on April 26,1913. I told him i1t was l_:etnen ten -
and fifteen minutes to twelve when I boanled the oar. I told him
I had seen a'clook in Mr.Bryent's store at the comer of Oliver
and Bo:l.lwood “Avenue. I do not know that this clock is not reliable
_‘ as to time. aomotnnos it don't run et all, but it ie the only olook
s L;m_nems-aamraar{mot uo:raﬁh—eﬁomslmmwa T )
25 l Imt went down town and nu mnpaporl .ana I generally left homo

to go down. $own about 11100 e'olook and I was afraild Iwould be late
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this dey,April 26th. I told Black that Mery Phagan sat in the front
seat on the left hend side faoing forward aml I set three seats
behind her. I did not speak to Mary while on the oar,but when we

_got off the oar at Marietta dn Forsyth Streets, Usry got off ahead

of-me and-I then said "Hellow Mary, where sre you going." Mary
answered "I am going to get my money amd go to see the parade, this
be ing Decoration day and & holiday. Thie wes all of the worersation
I had with. Mary oh thet day. I last saw Mary as she was going orer
the viaduot south on FPorsyth Street and I went under the viaduot -
to the Journel Building and immediately got my papers and went to
Five Piints where I sold themé To fix the time I must heve arrived
at the Joummal Building, the "Extra" generally comes out about
from 12320 to 12;30. I told &ll of these olrcumstarves to Black
when I first met him. Black wanted me to say that I sat in the seat
with Mery on the car,but I told him that this was not true, but
Bleck said "that will be all right,you do-as I tell you", Detectiw
Black asked to come dom to his office the next day to see him.

He handed me & subpoensa and told me how much I would have to pay

“or go to jail 1 I aidn't come. I did show the subpoena o my boms

and the next day went to Bleok's office a4t Pollice Headquarters, at
about 2;30 He at once carried me to another room where he and I wmm
were alone and again questioned me about ooming down town on the
car with Mary and told me that I got on the car at 10 minutes to
12 o'olock and that-I saet on the seat with Mary and talked to her

‘on the car and that we got off the car at about five to seven

minutes after 12 at Mariette and Porsyth Streets. I again told him
that was not true and he told me that was all right,"you go ahead

‘and tell it Just like I tell you"--/_I' 401ld him I didn't lmow anything

252

abott what time we got off the car and he said "Oh,you was raised
in the country and could tell the time by the sum end 1% was about-
five or seven minutes after twelve”. He made me agree to tell 1%
a8 he told me amd said "you 4o a8 I tell you and I will give you
some money mxd when this trial is over and Jou oan leave town if
you want ‘to", He t0ld-me %0 say that I telked to Mary -on the oar

coming down %own emd that I daﬂ.led ‘Mery about hexr aweethearta f*—i-;

. and th.at she mugt have & sweetheart at the peneil factory,and a5

-

‘that Mary sald,Bhe dMin'%i have any sweetheart,but Mr JFrank dowm
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there aoted suspioions toward her;thet he ceme out shead of her at
nights when she would leave the :faotory and would look at her end
wink at her end that she was"afraid of Frank" and esked me to come
— to the penoil faotory every hgght to meet her. After this talk
with Detective Black he gave me a nickel to buy a cocs cola and told
me to come baok to the inquest,which ﬁau being held on the second
_floor-4inpolice h eadquerters building. I d1d as he told me and
after a few minutes Mr,Donehoo and deteotive Black oame out to where
I was. Mr.Donehooe is blind and Blmk told him who I wes and that '
"he h:nowa. something sbout the Phegan ocase™ and Mr.Donehoo said I
would be the next witness. In a minﬁto or two my neme was called
and I was sworn and took the witness stenmd eand told the stoyy that
Dete.utive Black had t0ld me to tell,which I knew was mostly a lie.
When I went out into the hall,detective Blaok sew me there and said
"George you done all right,now gtiok to that stoxy,there may be
other men oome out there to see you and question you,and you tell
them that you don't know enything ab out it end ¢t hat you have been
told not to ssy anything sbout thilrhagan éase." One evening De=-
teotive Black came out to whers I lived and told me to come %o
" Solioitor Dorsey's office the next morning at 10;30. When I arrived
there the next morning,after a few minutes, Black came out and
oslled me in Mr.Dorsey's office. Mr.Dorsey said to me "George,we
have got you down here to refresh you mind on the t estimony t hat
you have given at the coroner's inquest. He questioned me end I told
_him at,bnateotive Blseok had directed me Lo say that I got on the ear
" at.10 minutes to 12 I told him I set three sests behind Mary Phagen.
While I was being questioned by Mr.Dorsey he and Detective Biaoi
would have private oonvaraa't:lonu between themyand after one of th;n. :
- Mr.Dorsey said ,(['Ypu pat- on—the seat with her,and I told him "yesa",
that I had changed my seat and sat with her. He asked me about my
conversation with Mery Phegan end I-t0ld him that 1% wes Just like’
I said ab the coroner's inquest and he said “that is all right,
' HeoTge you at:l.ok to that", After this oonveraation deteotive Blaock
~followed me out 4n-the hell eml 4014 me to-be sure sbout thotime '
and to stiok to it s about 7 mimutes after 12 as 4t sapported Jim-
Conley's stoxy as to time and he wanted my time to be the same 88 :

' the time Conley hed sald 1% wes,and to egres With its I promised




' room. I went to Solicitor Dorsey's offlce eand essured him that Epps

same was hended to me by one of counsel for Mr Jrank with the we-

~ the superintendent of the institution where George Epps was conﬁ.m d.

8t the time siock in bed and the whole 'tramsaotion took place in Mr.
- Lovvorn's room end in hie presence. Before I said anything to

quest thﬁt I go to lillledpeville and seoure the signature of George
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Blaok thet I wonld do a8 he told me to. The next day I went direoct-
ly to the ooﬁrt house. In t‘ha_ court house I met detective Black and
he told me to go shead and when I got on the stend to "do just as
well as I had done up to his office”. On the s.tand I wes only al=
lowed to tell about riding on the ocar with Maxy at the time that

I got on the oar 8s instruoted by Black and the time I got off the
car, When I wap oross exemined by Mr.Rosser I was askel practicelly —
the seme questions end I gave practically the same answers.

B, BERNARD, Sworn for the Movant. Until this effidevit is being
mede,I have never met Mr.U.W,Burke and never saw over five times
bei’oro. I never saw George Epps until Last Saturday night when I
was walting for a street ocar to'go home . He was ﬁitting upon the-
oity hall steps. It has been eifht years sinoce I went through
Bimmingham and I was never in Birminyaa.m‘ with Ggorge Epps ,Mr .Burke

or Jim:l.a_ Wrenn em-i I wonld not Wrenn if e were to walk into the

was lying and urged him to—investigate and see that I was not the
g;nmilgpgowa;u;a]klns about .

ﬁ: Sworn for the Movant. Sometime during the month of
February or Maroh,1914, I went to Milledgeville, Georgia,for the
purpose of exhibiting and reading to one George Epps an affidavit
and esking him to eign the affidavit if ite oontonts were trues
I 3did not draw amid affilavit erd do not know who did draw it,hut

Epps,if possible. I secured a letter of introduction to Mr.Lovvorn

I oalled at the court house and asked M?.J.Glov&nnd Cooper, the
olerk to go with me Yo the reformadory. Mr. Cooper and I went.to

the reformatory and went into Mr.Lovvorn's room. Mr,Lovvorn was

George Epps,Mr.Lovvorn asked George Epps whether he,Epps, had ) _
taout_:lﬂed in the Frenk oase and asked if he told the truth or some= -
thing whioh was not the truth, emnd Epps ‘lfo:l.d Mr . Lovvorn that he

had teuiﬁ.ed':ln 'thn Frenk case and that he had told an untruth at

tho trisl. Mr.Lovvorn.asked Epps AT he now nnted to tell a differ~

ent stoxy,and lppa seld tlut he dlde I h.andea.nppa the arﬂdauf il

and from a ocopy of.same I qemnoo_l reading same to Rpps Conps
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~ the Olerk, looked over my shoulder and following the whole-time I

was reading the affidavit to Epps. One or twice there were small

mistakea/t:hioh Eppe called my attention and Epps followed iﬁ the

ginutest menner the whole effidavit,which he sfterwards signed.

_.'I;he_ﬁlezk.!{r.(loopor ﬂun apked Eppe 1f he was willing to swear to

the contents of the peper whioch he had read. Epps then help up his

right hand and swore in Mr.Cooper's presence the the affidavit was

the truth and nothirll‘g but the truth,so help him God. Epps signed )

the -affidavit in the presence of Mr.Lovvorn,Mr.Cooper and myself.

Mr.Cooper thereafter affixed his signature and upon retuming to

his office in the oourt house put his seal on the affidavit/
I am assoolated with the law firm of Rosaef.Brandon;.—f‘—.:

Slaton and Phillips,but am not a member of sai.d firm. I have asslst-

ed Mr.Rosser and H.J.Haas from time to time in connection with

matters in detall whioch have ocome up in the court of the Frank case,

~ but have never been employed’ by Leo'M.Frank or hed eny part what-

ever in the conduct of his oase. I have read the affidavit of CoA.

. I.i-:_om, e witness for the State, and those parts which relate to my

being in Chioego,Ill, in April 1914. Silortly before the date ment-

ion d,Mr.H.J.Heas asked me if I would go to Chicego for the purpose

of examining oertain a;l‘_fidavit:; which it was expeoted would be taken

in Chiocago. I d1d go to Chicagg anddid meet and talk with C.W.Isom

&n the office °-.".-' WeJ,Burns in sald place. Some operatives of Mr,

Burns told me that they had telked with Aexron Allen,slso & Mr,Jacobs, _

Isom talked with Allen and so did Mr.Burns and all stated to me

that the statements made by allen hed no h.,aring wha'b'.‘over on the

_ sxtraordinary motion for new trisl. I {told Isom that since he amnd

others had ?talked with Allen and there was nothing to be gotten

“from Allen I saw no Yeason why I should telk to Allen end deolined

‘to ses Allen or talk with him et all, The only effidavit teken |

" in my praaoi;oe was en mldsﬂt.of the negro Goihoun,' and o8 tho) =

contents were of doubtful relevancy to- the 1at;no'.1nvoived.this

. affidavit was not used by counsel for Franke. I have read that part

" of Isom't affidavit in whioh he stated that Burns used certain

profens langusge,and 1f such lenguege was used,it was not in my
" presence of hearing, Sald Isom is misteken in his recolkeotion as =

.%o what ;tjr.B\urm' ~8op mald about Allen desir ing ‘to sjoak_fo 1

-
oy

- L




du'éia

visit: www.LeoFrank. org

Mro Burns's son brought me no such message HE d.1d tell MexBnrmmt
xxmx however ,that ho.'i&nrnn. desired me to talk to Allen. I told
sald Burms that 1t would be presumptious for me to attempt to
talk with Allen after ho Burns »Beveral of his operatives Jaoobs

' Isom had talked to Allen with identical results and for this
reason I declined to talk to Allen. No affidavit was made by a

Salvation Army men in my presences
JOSEPH W. CONROY, Sworn for the Movante I em @ Notary Publio in

and for the County of Hamilton, State of Ohio. On February 65,1914
I met CoW,Burke of Atlenta,and went with said bsurke to the home.
of the Good Shepherd, in Cinminmati, Ohio, amd interviewed Dewey
Hewell, sn inmete of sa'd home. She was brought to the visiting

——xoom of—thehome—byone vf the Sisters in oharge and 1eft alone

" with ps, anl Mr.Burke explained that he hed called on her for the
purpose of getting her to tell the frﬁth‘ reganding her testimony
at the trial of Leo M.Frank. DIurke had only talked to Dewey a
short time when Bhe started orying end bold MrsBurke that e o had

no't.'tostified to the truth. Before affixing my signature hereto I
heve oarefully read over the affidevit of Febimary 25, 1914,to
which T administared the oath to Dewey Hewell,and Dewey Hewell
testified that the a{fr_idmerrod Lo was every woxrd the truth -
and CeW.Burke d:l.d_ not holti out any inducements to Dewey or promise
her reward of an;_kind-i’orm é:t’fids.vit,, but that she gave her

affidavit freely and of her own accord.
— GRORGE WRENN, Swornfor the Movnnt. I never did tell the negros
Fred Perkerson and Frank Reoao that they had a good champe to
make money,nor did I ever tell them they both could go inte Con-
ley's cell and then come out and say that Conley had confessed thaﬁ;
= _-—he-had killed the glil,that the Jews-would- pay them if they would-
. do thisy nor that they wounld gcg_t'oirﬁ of Jail after Sxhiwk Uhriatmq.a
end would have no money ‘and: that-this was their chance to get money,-
or that Conley wes no relation of ﬁeira. I never at eny time was
talking to Uonlny 1n the presence of eitherof these parties and
- ——4%0ld Oonley that the thin;;:him %o do wam when he got his lont- =
25() ence was .'tor him to teke the: murder on himself and in this way free
l‘rank, or that hel Gonley) mu'.l.a only Mabout Bix or twelve ‘-

month- sentience ‘and tnt ho ncur could be tr:lod asnin No' sueh
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oqnveru’at{on wes hed with Oonley and hence Conley hed no P
" deoline 1t. I was in Oonloy"u oell once or twioe for the purpose
of giving him medicine,but sometimes in there by myself. Nel ther
of the pertlies aforesald told';no that I had as much opporfunity to
go into Conley's ca;Li aa‘tnoy had -atnd that I ocould swear that Cone
ley had oonfesmed to me as well as to them, nor did I say t
either of them "You are s demn f0ol; I am not going to mix in it."
I‘kmew Annie Memd Oarter while she wes in jail,but never. tried %o
induoce her to get any confession from Conley.nor did I ever seek
to bring Annié Mend Certer end Conley.together. No one ever sought
to have me influence Annie Maud Ca.ter with reference to Conley,
nor did I know anything aebout the statenents that Annie Mend Carter
~'is seld fo have made in this osse until after it was made. A8-—L0— —
tﬁis statement,I had nothing tﬁ do with 1%, .

Jo Wo WRENN, Swom for the Movente It is not true that I ever
gought to have John Shilelds made an affidavit stating that Jim Con~
ley had been down on him or that Ko hed asked fimmimyxt him to let’
Conley go down on him, or that if he (Shields) would sweer to this
lie for me I would dress him up and send him to Cinoinnatl or any-
wheTe else. I never sald enything to Shields about Conley being a
cook sucker,or tlw:'b I said to Shields a few weeks ago "John,I am
in a flell of a fia;;;I have got to get' something good; don't you know
& negro woman I can gat who will swear that Jim Ounl:ey went down
on her"._I never wanted Shields to hunt up & negro women for me,
end never had any such conversation with John Shields at sny time.
Ce Eo BURKE, Swornfor the Movant. I have fead the affidavit of -
RePoBarrett,dated April 26,1914, It is true that Jimmy Wremn was
working for me end that Jimmie Wremm introduoed ReP.Barrett to me
under the assumed neme of J,W.Kelly,end .that I posed as & magézine
‘ syndicate press agent anl endeavored to scoure an affidavit from
—————— Barrett in & room- in the Eimball Houseend that Parrett t0ld me-that
| he a1a not belleve Leo MFrank guilty,mt did believe that Mery
I'hagan ‘was l:i.lled onnthe seoorid :tloor of the penocil :tacmy.md
that he ,Barvett, was entitled to the reward :tor making the ainoovory. :
Barrett explained to me that he was preparing & histary of the cage

25? and I offered to eesist—Bearrett,end asked Barrett to bring his
~ | nmotes and all reoords he had aoonmulagod to me,but Barrett did not

do "'U?__ o P ‘. ) ¥ | .- '_I___;,_,,H_...
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I endewvored to get en affidavit from Barrett,but Barrett stated

that he would sign no.at:fiﬁm_rbr ény one. I impressed it upon

- Barrett that I. only wanted the truth,end would be very glad to go
with Barrett before ﬁugh Dorsey, or Madison Bell, his(Barrett's)
attorney be:tore'aakins him to affix his signature thereto,but

- Barrett refuseds I d1d mot authorize Jimmie Wrem or my other
person to secure railroad passes for the purpose of taking Barrett

—out of the oity. I did t_o_i:l‘fﬂarratt that 1f T should put a lie of

eny kind in en affidavit amd send it into the house I was represent-
ing that they would discherge me. I did not tell Barrett that I had )
a brother who was the master mechanic et the Southern Railrosd

shops or that I could seoure Barrett a good job in Hutchinson,Ken,

I 4i& not offer Barrett a reward of any kind,or that he would be
Barrett :

rewarded with enough money to buy & house and lot. X did tell me
Baxxatt that He oould make enough money of the sale of his book
0 buy him a house and lot. -

NELLIE WOOD, Movent introduced the following testimony of Nellie
Wood ,delivored bafore the Coroner's inquest,before Pavl Donehoo,

Cororer:
_-"Q«What is your name? A. Nellie Wood.
" Qe Where do you live? A. Na. 8 Oorgnt Street.
Q¢ Do you know Mr JFramk? A/ I don't know him pergsonally. I worked
for him two days is 8ll that I ¥now about him.
Q. T™wo days? A. Yes sir.
Qe.D1id you observe his condwot towards his employees? A. Yes sire.
- Q¢ What was it? A. Well he employed me to be & foreledy for him,
Qs Well,aia you observe his condust towards the girls? A. His
oonduct didn't sult me very much.
Qs Well, tell us what it was. A. Well, he would come aromM and
put his hande on me when 1t was all uncalled for,
Qe Did you ever see him put his hends on any of the other girle?
Qe No, I never did, .
Q. You say that he put his hands on you; is that a1l that he aid?
Ao Well, he asked me one evening = I didn't work but the first day,
"end he would bring the oxrders out to me an® teke hold of me, and
.+ thet d1dn't sult me mmoh ,about him talking hold of me,and the next
evening,he esked me to come to hie office, that he wented to talk
business with me,and I went in and his subjeot was he wanted to
kmow if I was going to #ay,he Aidn't care to take me end train e
without I was going to atay, and he wanted to oclose the doox and
' I asked him not to amd he t0ld me that I need not be afraid,there
waen't enybody ooming in his office, and he got too femilier with
1{; uth::. thing I wes I thought he got too olose to me end I dldn't
-] ® .
.| Qe Now,you speak of his pntﬂ.nf his hanls on you,how dlid he put his
hands on you, how did he put his hands on you -- snywhere about,
- your bBodyR A. Yes mir. ; . ' 4 :
Qe What paxt of your body? A. Well, as well as I remenber. I aidn't.
, 1ot him complete what he started, | : Sunte
: Qe Well, where d1d he put his hands, that i» what I want to Pind
- out? A¢ Like that (illustreting),but I resisted Aim so he didn't -
gy 258 ove er me In any way; just put his hands king ot.(n:luah-n:m'g), .
e ~ | ahd he=moted 1ike-it wem & jJoke, still I wes tod old for thats .
' Qe Did he put his handm on your breast atal1i? A. No, but he trled

., %0,and I guess he would 1f I hadn't remented i t.
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Qe On your hips at all? A. No.

R. Well, dia ha make any d:!ort at all to piek up your lower limbs?

A. Yen B!.ro R

Q. And your dress? A. Yess, Bir, while I was s:ltt:lns down talking

t0 him.

Q. How long egfo was that? A. It hee been two years ago in March.
Q. What aid you uay efter stayingthere? A. What did I sap?

Qe Yoes, A, Why, I Just quit. I didn't go baok any more until Sat=-

_urday.,and I went back for my money md I told him it didn't suit

me, I thought he hed the wrong girl.

Qs Have you everhad any experience in this work? A. No sir, he had
t0 learn me,

Q. What department d1d he meke you forelady over? A. On the fourth
floor ,as well as I remember,but there was a foreman there - I don't
remermber his neme, I didn't remenber Mr . .Frank's neme until his :
ploture oeme out in the paher, I didn't think about his name any
morej it passed my mind.

JIMMY WRENN, Swom for the Movent, I lmow R.P.Barrett and worked
with him st the Nafional Penéllnl'aotory. It 18 true that I met
Barrett near the corner 'o:I.' Marietta and Forsyth Streets not long
after the trial of Leo M.Frank apnd talked to him sbout the case and

other matterss It 18 not true that I told Barrett that I was in a
positi on to make a barrel of money if he would go to New Orleams and
chsn\ge his stetement in the Brank ocase., At the time of the .oonver— //
uation Barrett ocomplained that he was out of work snd hard up ang/
aki:od me to indugce Burke to get his Job back at the factory, ax;d I
told him that I would speak to Burke about it but did not think

Burke would underteke to do mmix anything of thet Eind. At the time

of the conversatiom,I told Barrvett that I :Q:?gﬁgoio'mw Orleans
and that I would like Barrett to go with me,as I dft; not—like to-go——
by myself,and Barrett stated he woul be glad _/1:6rlgo as there was
nothing to do in Atlanta. I made arrangemenj;a/to- meet Barrett at

the Terminal Station within a day or tlo/ﬂid Barrett met me there

and told me that his wife would not po;.‘mit him to leave the city.

I agein conversed with Ba.rrett at a/ 1a1:er date about going to ﬂew
Orleans for the purpose of seouring work, and we met at & ocertain
appointed time,but Barrett again. stated that 1t would -be impossible

: —for—himmto—loavl“thrmtmt‘tll— arhmum‘bhor—md wife tewntermt —

objocted. At & 1ater_ﬁatc I met Barrett on the street and he told
me that he was engaged in writing a history of the Frank case,butb

=t complained-that his laok “of eduoation hampored"him,_azﬂ I told

259

 Barrett that I-had a friend named Kelly writing up a hiatory of the
ocage, who woula in al‘l probabﬂlty assiet him. T told Bu:ke of
this ,Wwho. mnted 8 room at the Kimball House and I brought Bamett ‘

t0 Burke's mom and :I.ntroduud him aa»"llirql!gl:l,v" a.m'.l I wes praaent

dur:lng the anﬂro oonnrution. 7 heard * Barrett tell Burke that

Bl e = LTI
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he believ Leo M,Frank innoocent, but that he believed the
myrder had been committed on the second floor of the factory;
thet he also belleved the heir teken from the lathe maohine was
that of Mery Phogan's, and that he wae entitled to the rewand
whioh had been offered for the conviotion of the murderer of Mary
Phagan. Burke was tmmixdwg desirous of seeling the notes of Barrett
in getting up the book that Barrett intended getting up on the cmse
and promised “to 1let Burke have them the next morning. Burke ex- |
_pla:l.ned that 1t would be impossible for him to help Barrett,unless
he could see the notes,or unless Barrett would meke Burke an affi-
~davit with reference to his information on the subjeot, At this

"~ point Burke produced 'a pgper and starting baking an affidavit
from Barrett, when Barrett stated that he would not make an affi-
davit of any kind. Burke told Barrett that to prove to him that
he(Buxice) wes not trying to "triok" him he would be willing to go
with Barrett before Hugh Dorsey,or Barrett's at torney with the
affidavit, but Barrett refused. I never told Barrett not to tell
any oomversation that ever took place between me snd Barrett m
or that Barratt should give him a few days to lesve the aity if
he ever should tell. There were no reason for doing so as nothing
wrong had teken place between us. I hever promised to seocure passes
to New Orleans for Barrett. I am not in the employ of the Railroed
and have no way'of_ seouring passes. It is true I loaned Barrett
$1400 because he said he was hungry snd hed no car fare amd Barrett
begged 8o herd that I let him have it to get rid of him. I heard

. the conversat ion between Burke end Barrett with reference to blood
spots alleged to have been found by Barrett,but Burke passed light~
1y over this part of their uonveraation.-'-Burke did not at any time
mention reward for evidence with reference to any evidence of any

. kind,

Co Wo BURKE, Sworn for the Movant. On two occasions I took affi-

davits from Mise Lillie Pettis,one on the 20th day of October,1913,

‘hereto attached , merked Exhibit A and one on the 30th day of Oots
sherato. attached marked Exhibit B. !cheue affidevite’ were read over
0 i85 Pettis and she signed the sams volunterily and that ot =0

one vword was added thoro!.n that Miss Pettis did not state tobe

| the truth. !bho oxh!.'b!.tn heroto attaohed were 5% entitled dn
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the case,and on April 9,1914, I, together with Dam S.Lehon and
J.0.Knight,retook the affidavits,heroto attached,mrked Exhibite

, C and Do When affidevit Exhibit D was being taken by J.0.Knight,
a Notary Public, um; _I-!.ll:la Pettis declined to t estify tha t she
did not believe her ‘sister was 'tening the truth a't.mut Mr Jrenk

- 'tinking at her,and that stat enent was stricken out of the affidavit

(The following are the exhibits attached to the above
affidavit.)

"Georgia, Fulton. Personally appeared Mrs.Lillie May Pettis,of
No.43 Glrrara Street,in the City of Atlanta,Fulton County,Georgie,
who upon oath, deposes and says that she worked at the National
Pencil Company'a factory in this oity for three years,off and on,
leaving the services of the factory about three weeks previous

to the murder of Mary Phagem.

Deponent says that she knows one Jim Conley,colored, who used
to be employed at the factory as a sweeper,alesomstating that she
18 acquainted with Mr.Leo M, Frank.

Deponent states that never, during her employment at the
Pencll Fectory, did she see Mr.Frank act in any way unbecoming
to a gentleman,and that,at no time during her employment at the
faotory,did Mr.Frank ever say anything to her approaching familiar-
ity,or of an insulting nature. Deponent further sgy s that,through
the capacity in which she was employed at the penoil factory,
she was thrown in contact with Mr Jrank several times every day
and that she never saw him laughing and Joking with any of the
girls and that his demeanor and actions at all times was business -
like in evety way. _

] Deporien t further says that never ,duri ng her employment:at the
faotory,has any girl or woman ever remarked in her presence that
Mr.Frank had been familiar with them » Or had in any mewmner insult
ed them, and she never heard any of the omplogeos at the factory
make any complaint regarding any attempts at familiarity on the
part of Mr.Frank toward them. '

) Deponent further states that she end other girle have worked
at the faotory aslate as nine o'clock at night and that Mr,
Fra k was present with them; end, aside from certain direotions
that he was obliged to givo them concerning the imbus iness end
their work, he had nothing whatever to say tothem,and that he never
committed sny acts that anyone could teke exception to.

Deponent also says that she is a sister-in-law of Nellie
Pettis,who,she says,has stated that Mr.Frank on one ocoasion while
she was at the faotory, winked at her and asked her thé question
"how about it". Deponent says that she does not believe her
slster in law Nellle Pettis is telling the truth when she makes

—this stabement; that she does not believe Mr,Frank ever winked at
Nellie Pettis or made any of the remarks referred to by her.

Deponent also saye thet on one wooasion,before the muxrder of
Mory Phapgan, she,in compeny with one Oatherine..Christian,another
girl who was ompioycd at the factory were entering the building

- from the street and met the negro sweeper,Jim Conley, standing
e the foot of the miw steirs neer some 014 boxes,neer the-slevator——
~ . @nd that he aweosted them and ssid :"I undéretend you girls have
quit your position" ,and they told him that he was mistaken, tht
they had not quit, and had no intention of doing so at that time. -
Then Conley said: "I am sure gled to hear that you are not g ing
. %0 leave, as I am going to_buy both of you girls a Christmas .
present, beoause you are both sych pretty girles"
nt gm that , on-another occasion, she was stendin
near the elevator on the second floor of the faotory, and that _
Conley approached her end said: "Miss Lillie, you are sure a good
_looking girl” and I sure am sorry that I sm not & white mam,™
o eponent further states that she was always afraid of Jim-
2{:.’ Conley,and that she made it & point never to place herself in such
) @ position as she would be caught alone with Conley. ‘
] Deponent further says that once,hefore the trial of Legq Ms

— Frank,end three times during Yhe trial, that deteotive Bass Rosser




eand a very large fat man,whose name ‘she does not know, called
on her at her home, emd thet Bass Rosser tried in every way posible
~ Yo make her state thet Mr.JFrank had been familiar with her at the
factory and that she had seen him acting in a familiar way with
other girls at the factory; thaet the said Bass Rosser coaxed her,
plead and even got°mad with her because she would not swear to
these things for him. Deponent further states eac time that he
called on her,she always stated that she hed always found Mr.Frank
to be a perfect gentleman and never knew him to commit any of the
aots which Mr.Rossor was trying to make her sweer that she had
seen and heard.
Deponent makes this affidavit of her own free will end accord

s'u:ithout‘. 8 romises of rewamd whatsoever.
s ~_(8igned) Lillie Pettis

- Sworn to and subscribed before me
this 20th day of Ooctober 1913,
G.W.Burko.

No tary. Public, Fulton County ,Ga "

(Exhibit D-is an exact copy of the above aff idavit,
except that it is entitled in the case,is signed before J.0
and has the following strioken: "Deponent also says that she is a
81 ster-in-law of Nellie Pettis, who she says hes stated that Mr,
Frank on one occasion while she was at the faoctory, winked at her a
-aml  asked her the question "How about ite" Deponent says that she
does not believe her sister in law, Nellie Pettis is telling the truth
when she makes this statement; that she does not believe Mr JFralk -
ever winked at Nellie Pettis or made any of the remarks referred
to by her.m ) B -
e Exhibit B.
Georgia, Fult o County:
Personally sppearecd Mrs.Lillie Mae Pettis of No.43
" Girrard Street, Atlanta, Fulton-County, Georgia, who,upon oath
deposes and says that on three occasions while she was employed
- at the National Penoil feotory, in this oity, end for vari ous
reagons,she sent her sister-in-law Miss Nellie Pettis,to the
Penoil faotory for her pay, each occasion on whioch she went her
8iter~-in-law,Miss Pettis, to the factory being Satgrdey, which tim
vas the regular faotory pay-day.

- Deponent says that on each occasion she sent Mise Pettis to
the factory for her pay, she gave Miss Pettis a written order for
geiysalary.addreseed to Miss'Eula May Flowers, deponent's fore-

ady .

Deponent further says that,on eash occasion when she sent Miss
Nellie to the faotory for her pay, deponent's place of residence
was then at the home of Miss Nellie Pettis emd her mot her ; whioch
wes Noe9 Oliver Street, in this oity.

DBponent also says that when Miss Nellle delivered her salary
on the firat two occasions that deponent had sent her after same,
depodent asked Miss Nellie what Miss Flowers had said to her with

' tory, and that
anything whet -
lowers simply handed her
deponent's money without remarks,

‘Deponent also eays that on the third ooccasion when Miss Nellie
wekit to the factory for deponent's pay, she acoompanied Miss Nellie
as far as Forsyth end Hunter Streets and waited there while Miss
‘Nellie went in the factory after deponent's pay; end deponent says
that Miss Nellle was not in the factory exceeding five minutes,
Deponent says that as soon as Miss Na]{j.e got oug of the faotory
with deponent's _paY._th_aakmmH%ﬂiszﬁFluwors had akm asked
her eny quest ions regarding deponent, andMiiss Nellie agéain replied
that Miss Flowers d1d not ask her eny questions,but-had gone into
the_n;ffioo.soou-re&--ﬁeponent"a_pay, and handed 15 to her. -

Deponent says that Miss Nellie never sald anything to her
about meeting,or 8eeing ,Mr.Frank,on any of the ogoaslons she had
been sent to the factory, and deponent further says that Miss
Nellie was never at the factor ut four times, three of these '
times being desoribed An the above statement. The fourth ocoasion
was more than a

: eeking a positi [
Eula Mae Ilowers; that Miss Nellile asked Miss Flowers
. os; Tor a position, and that the application for this position took —
2_*64 _plave at gbout-7;10-asm, and before ‘Mr.Frank had ocome to the f&ote

-, ory,deponent being familiar with the fact thet Mr, Frank aia not
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reach the factory until about 8 A.de Deponent says that, after
making application to Miss Plowers for a position,Miss Nellie im~
mediately left the factory; and eponent is sure that Miss Nellie
did not at any time ocome in contmet with Mr. Frank and is further
sure that 1f she had seen him in the factory, she would not have
known him, as deponent had never at any time pointed out Mr. Frank
to her,and Miss Nellie had never told her that she knew Mr.Frank.
Deponent 8lso saye that Miss Nellie never stated to her that
she had ever becn insulted at the faotory by Mr.Peank,or anyone
else, and says, further, that the First time she ever hesrd liss
Nellle say thet Mr.Frenk hed insulted her was on the 0c0ssion of
the firet visit of Deteotive Base Risser at her home at o.9
Oliver Street,when Mr.Rosser had ocalled upon deponent asking her
to swear against lr.Frank; send says, that during the conversation
between deponent and Mr.Rosser, that Mise Nellie wes present and
Interrupted the conversation by stating to Mr.Rosser that she
oould tell something against Mr .JFrank. Deponent says that Mr,
Rosser immediately dropped his oonversation vith her and applied
his attention to Miss Nellie, Deponent says that she heard Miss
Nellie tell Mr.Rosser that,on one oosasion when she had been sent
by deponent to the Pencil Faoctory to pet deponent's salary ,that
Mr.Frank had winked at her and_asked her: "How about it?" Deponent
says that there was another man with Mr.Rosser, on the occasion
~of the conversation referred to; that she does not know who this
man was, but that he took a Btatement from Miss Nellile,which was
gigned by Misa Nellie in deponent's presence. Deponent further says
that after deteotive Bass Rosser and the man with him left their
home, she saild to Miss Nellie: "It is very peculiar thet you never
before ment ioned about MroFrank,or anyone else, hud insulted you
while at the Penc il Faotory.™ Depon nt says that Misa Nellie replied
that she had decided to keep the matter to herself and edmitted -
that she never mentioned it before telling %t to detective Bass

Rosser, :
- [Signed) Lillie Pettis
Sworn to and subsoribed before me
this Oth day of October ,1913,
(Sigried) CW.Burke,
Notary Public,Fulton County ,Ga," N
(Exhibit C 18 an exaot oopy of the above affidavit,
at it is entitled in the ocase end is signed before J.0,
»+on April 9,1914,) ‘
8. W. BURKE, Sworn for the Movents, I have read the affidavit of
Carrie Smith,known as No.g 9410,d4ted April 20,1914, end sworn to
‘before WeF .Young,Notar y Public, Never st any time since I was en-

~ geged upon the case of Led M.Frank have I promised any person oy

persons money,or a fee of any kind%)r glving evidence or making

effidavits of eny nature whatever, of that at eny time I have used

aalaumad namaa_. _I never ab any time ﬁaalL the assumed name of Maddox
-—and'_?'hlle_ I hhve teken affidavite from Carrie Smith\vuiﬁ ‘80 under
my ,O’WII neme, and most positively did_ not pramise her amything or
offer her any reward for making the affidavits referred to.

W Je We WREN, Sworn zor the Movant. I have never been in the
_ep:ploy of Teo M, Faank or Frank'sg eounsel, wd never until today
have I ever been in the private office of LeZ.Rbgser , or aﬁ;kqn
to My, Rosser about the_ Lmnk_oasa until this day, nor d1d either

Mre Rosser or Me. Brendon know me by eight until this day, I ha

e
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done ocertain fork for O.W.Burka;and when she employed me to work in
- this case, he instruoted me that nothing was to be done in this
IOaaa. exoept to seek the _tmth ,and I have never done anything except
at Burke's direotion, and I have never done anything oxoept whatt
—was Jjust and f_ai:_r.___{_ ‘have never offered to pay anybody anything

to testify in this ocese, nor ever offered to reward them in any way.

i

Lo

The hesring. of said extraordinary motion for new triel
oame to an end on the 6th day of May, 1914, whioh wes during the
May Term of sald Superior Court, and on ssid 6th day of May, 1914,
the court rendered & Jjudgment denying said motion for néw trial and
overruling the same. To this judgment and decision of the Court,
movant, Leo M, Frank, then and there excepted, and here and now
egcepts, and amsigns ;‘.he same &8s error, and speoifies as the error
that the Court erred in not granting & new trial upon esch and
every ground contained in aqld extraord inary mot ion for new trial
and in each end all of the amendments thereto, and hereby refers
apeoiﬂ._agll_y to each ground in saild extraordinary motion and its
amendmen ts ,wnd says that each of sald grounds demanded & new
trial.

- The above and foregoing ocontaine a full and compl ete
recital of all of the evidence adduced on sald hearing and necess-
ary to a clear understanding of the 'e:rors domplained of, ' -

As materisl to & olear understending of the errors com-
plained of, defendant, Leo M, Frank, specifies the following porbt-
ions of the record:

1o The indictment.

2. The -plea of ﬁrwuw. T fou Vewer T2 ol

Zs The brief of evidence,approved by the Court on the

___Blet dey of October, 1913, --&he-rei:y AT part of the record of
_the oase of the State vs. Leo M. Frank, and whioh Wl oortified < -

and sent to the Supreme Oéuir-#—an'-_ part of 1;11& raooi'd in the cage ™ | I

- of the State vss Leo M. Frank, decided by the Supreme Court on- |

o5t

—_ Februery 17, 1914,

o
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4, The extraordinary motion tor_ new triel, together with
the order and the entrieu ‘bhoz.'eon, f1iled on the 16th-day of April,
© 1914, : '
’ 5. The let emendment to the extraordinar} motjon for new
—{riel, together with the order-and entties thereon, filed-on the
4th day of May, 1914. h .
_ 6o The 3rd amendment to the extreordinery motion for new
triel, together with the order and entries thereon, filed on the
4th day of May, 1914, ' |
7. The 4th amendment to the extraordinary motion for new
trial, together with the order and entries thereon, filed on the
28th day of April, 1914, |
B8+ The 5th amendman_t to the extreordinary motion for new
trial, together with the oxder and entries thereon, filed on the
8th day of May, 1914, 5
9, The 6th amendment to the extraordinary motion for new
trial, together with the order and entries thereon, filed on the
9th day of May, 1914,

11, The response of the State to the extraordinary motion
for new trial, filed April 23, 1914, ' '
12, The response of the State to mmendments 1, 2, 3, and
—4, filed May 1, 1914, — ==
13, Tho maponse of the Stute to the 65th amanﬂment
rfiled Ma.y Gth 1914, .
.14, The judgment of the Court overruling said extra-
ordinary motion for new trisl,dated the 6th day of May, 1914.
R i Jnd now vr,tthj.n tha tim? provided by lew and within -
' twenty days' of the entry of ‘the judgment overruling seid motion
~for new trial, comes the defendant and tondA“this his Bill of
If.x'uopﬂpns.. -and -pra.yé that the same-may be certified as provided
. by law in oxder that the mon _oomplained of may be oonaidored'
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and aorreoted by the Supromo'ﬂourt of Georgia.

/Emwx_sr&s_zuulm
feritiore £ rusld
S leserdt Vo
W@a

omeys Lor Leo

Post Office Address:
Atlenta, Georgla

I do certify that the foregoing bill of exceptions is

true, and contains and specifies all of the _evidenoe, and - contains

‘ and speaifies all of the record material to a clear understending
of the errors complained of; and the Clerk of the Superior Court
of Fulton County 1s hereby order;\d to make out a complete copy of
such parts of the reocord in said ocamse ag are in this bill of ex-
ceptions specified, and certify the seme as such, and ceusetihe
same to be-transmitted to the Supreme Guur_t of Georgia at such )

; time and in such manner as the law regulating bills of exceptions
in cases of this character requires, that the errors complained

~of may be -considered and corrected. _

This 07 6 " day of May, 1914, o :
]

{ ~Due-and-legal-service of the-within bill-ofexcept iona'-'—'"_— ==
" 18 -hereby aokﬁoﬂedgod. y Thia 30'}3" dey of May, 1914, '
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